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Σήμερα ημέρα Δευτέρα 2 Φεβρουαρίου 2015 και ώρα 11:00  
το  Εθνικό  Συμβούλιο  Ραδιοτηλεόρασης  συνήλθε  σε  συνεδρίαση,  
στην οποία παρέστησαν ο Πρόεδρος του ΕΣΡ Ιωάννης Λασκαρίδης,  
η  Αντιπρόεδρος  Λίνα  Αλεξίου  και  τα  μέλη  Εύη  Δεμίρη,  
Κωνσταντίνος  Αποστολάς,  Γεώργιος  Στεφανάκης,  Δήμητρα  
Παπαδοπούλου. Απών το μέλος Γιάννης Παπακώστας.

I  στορικό-Νομική θεμελίωση  

1. Το  Εθνικό  Συμβούλιο  Ραδιοτηλεόρασης  κατά  τη  σημερινή  συνεδρίαση 
ασχολήθηκε  με  την  από  τον  ραδιοφωνικό  σταθμό  με  το  διακριτικό  τίτλο 
ΜΕΤΡΟΠΟΛΙΣ 95,5  Νομού Θεσσαλονίκης,  ιδιοκτησίας  του  ΠΑΥΛΟΥ Χ. 
ΑΝΔΡΩΝΗ, ενδεχομένη παραβίαση της ραδιοτηλεοπτικής νομοθεσίας. 

2. Η  συζήτηση  της  υποθέσεως  πραγματοποιήθηκε  την  27η Ιανουαρίου 2015, 
κατά την οποία δεν εμφανίστηκε εκπρόσωπος του ραδιοφωνικού σταθμού, 
καίτοι είχε κλητευθεί δια της με Α.Π. 540/20.1.2015 κλήσεως του Ε.Σ.Ρ., η 
οποία έχει παραληφθεί από τον σταθμό δια τηλεομοιοτύπου όπως προκύπτει 
εκ της από της ίδιας μέρας επιβεβαιώσεως.

3. Το Συμβούλιο έλαβε υπόψη του τις ακόλουθες διατάξεις:

Ι.  Το  άρθρο  15  παρ.  2  του  Συντάγματος,  κατά  το  οποίο  η  ραδιοφωνία  και  η 
τηλεόραση υπάγονται στον άμεσο έλεγχο του Κράτους. Ο έλεγχος και η επιβολή των 
διοικητικών  κυρώσεων  υπάγονται  στην  αποκλειστική  αρμοδιότητα  του  Εθνικού 
Συμβουλίου Ραδιοτηλεόρασης που είναι ανεξάρτητη αρχή, όπως ο νόμος ορίζει. Ο 
άμεσος  έλεγχος  του  κράτους  έχει  ως  σκοπό  την  μετάδοση  πληροφοριών  και 
ειδήσεων,  καθώς  και  προϊόντων  του  λόγου  και  της  τέχνης,  την  εξασφάλιση  της 
ποιοτικής  στάθμης  των  προγραμμάτων  που  επιβάλλει  η  κοινωνική  αποστολή  της 
ραδιοτηλεόρασης και η πολιτιστική ανάπτυξη της χώρας, καθώς και το σεβασμό της 
αξίας του ανθρώπου και την προστασία της παιδικής ηλικίας και της νεότητος. 

ΙΙ.  Το άρθρο 3 παρ. 2 εδ. δ του Ν.1730/1987 κατά το οποίο οι ραδιοτηλεοπτικές  
εκπομπές  διέπονται  από  την  αρχή  της  διαφύλαξης  της  ποιότητας  της  ελληνικής 
γλώσσας.

ΙΙΙ. Το άρθρο 2 παρ. 4 του Π.Δ/τος 77/2003, κατά το οποίο η τήρηση των γενικά 
παραδεκτών κανόνων που αφορούν στην ορθή, ευπρεπή και καλαίσθητη γλωσσική 
διατύπωση και εκφορά λόγου είναι απαραίτητη.  Ιδιαίτερη μέριμνα επιβάλλεται, ώστε 
να τηρούνται με προσοχή στη σύνταξη, στην παρουσίαση και στους υπότιτλους των 
εκπομπών οι κανόνες της γραμματικής και του συντακτικού της ελληνικής γλώσσας. 
Το αντίστοιχο ισχύει  και για τη χρήση άλλων γλωσσών στο πλαίσιο ελληνικών ή 
ξενόγλωσσων εκπομπών.
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IV. Το άρθρο 4 παρ. 1 στοιχ.  β και ε του Ν. 2863/2000, κατά το οποίον το ΕΣΡ 
ελέγχει την τήρηση της ραδιοτηλεοπτικής νομοθεσίας και επιβάλλει τις από το άρθρο 
4 παρ. 1  του Ν. 2328/1995 προβλεπόμενες  κυρώσεις

Αιτιολογικό

Εκ των στοιχείων του φακέλου, των ισχυρισμών του εκπροσώπου του ραδιοφωνικού 
σταθμού  με  το  διακριτικό  τίτλο  ΜΕΤΡΟΠΟΛΙΣ  95,5  Νομού  Θεσσαλονίκης,  
ιδιοκτησίας του ΠΑΥΛΟΥ Χ. ΑΝΔΡΩΝΗ, και της ακροάσεως, από cd που απέστειλε 
στο ΕΣΡ ο ως άνω ραδιοφωνικός σταθμός, της εκπομπής  με τίτλο: «Παρέμβαση», 
που  μεταδόθηκε  κατά  την  8.2.2014,  από  ώρας  09:00  έως  12:00, προέκυψαν  τα 
ακόλουθα:   
Αρχείο  1ο [2014-02-08  09_00-12_00  ΠΑΡΕΜΒΑΣΗ]-  διάρκειας  δύο  ωρών, 
σαράντα ενός λεπτών και σαράντα δύο δευτερολέπτων [2:41:42]
Έναρξη της εκπομπής στο χρονικό σημείο [0:01:03] (ένδειξη μέτρησης CD).
Καταγράφονται μόνο αποσπάσματα που συνάδουν με την καταγγελία:
Από  το  χρονικό  σημείο  [0:09:58]  έως  το  χρονικό  σημείο  [0:12:09]  (ένδειξη  
μέτρησης CD)
Κώστας  Παπαζαφειρίου:  ...  Τους  επαγγελματίες  ψεύτες,  οι  οποίοι,  επειδή 
πλησιάζουν οι εκλογές άρχισαν να σας φλομώνουνε σε μία μπουρδολογία, η οποία 
δεν  τους  κάνει  τουλάχιστον  ούτε  να  κοκκινίζουν.    [Παρεμβάλλεται  η  φωνή του  
Βενιζέλου: «Άντε, καλέ!»]   Καλά αυτόν μην του δίνετε σημασία, γιατί μετά και την 
απόφαση  ενός  τμήματος  Συμβουλίου  Επικρατείς,  που  έκρινε  το  χαράτσι  είναι 
αντισυνταγματικό,  έγινε ρεζίλι στην κυριολεξία ο κύριος 2%. 2% του δίνουν στις 
δημοσκοπήσεις  του  λεβέντη  μας  του  Βενιζέλου,  του  πατριώτη  μας  του 
Θεσσαλονικέα, του πρώην Τούρκογλου και νυν Βενιζέλου.  [Και πάλι ο  Βενιζέλος  
ακούγεται  να  λέει:  «Του  εκτσογλανισμού».] Μου  φαίνεται  απ’  τα  τσογλάνια 
προέρχεται  αυτή  η  έκφραση.  Για  βάλτο  λίγο,  να  το  αναλύσω!  [Απευθυνόμενος  
προφανώς  στον  ηχολήπτη  της  εκπομπής  και  ακούγεται  εκ  νέου  ο  Βενιζέλος  να  
αναφωνεί: «Του εκτσογλανισμού».]  Σωστά, κυρίες και κύριοι!  [Αντηχεί ακολούθως 
ένα χλιμίντρισμα αλόγου.] Εξετέθη πλήρως ο υπουργός εξωτερικών και αντιπρόεδρος 
της κυβέρνησης και πρόεδρος του ΠΑ.ΣΟ.Κ.-τι πολυτιτλούχος είναι, ρε παιδιά αυτός 
ο άνθρωπος! Τι πολυτιτλούχος είναι! Δηλαδή, παρά το βάρος του σώματός του, πώς 
αντέχει και τόσο μεγάλο βάρος απ’ τους πολλούς τίτλους που κουβαλάει επάνω του; 
Όταν τον είδαμε χθες, να μπαίνει πάλι με τη θωρακισμένη Μερσεντές, αγνοώντας, με 
τη θωρακισμένη BMV-ευχαριστώ Γιάννη [απευθυνόμενος προφανώς στον ηχολήπτη  
του, που του υποδεικνύει το λάθος του]- αγνοώντας εντελώς τις επικρίσεις που δέχεται 
από όλη την ελληνική κοινωνία για τη χρήση ενός πολυδάπανου αυτοκινήτου, όταν 
από την άλλη πλευρά ο κόσμος πεινάει, ενός αυτοκινήτου που στοιχίζει το λιγότερο 
το  μήνα,  όσο  χρειάζεται,  για  να  ταΐσουμε  τέσσερις  οικογένειες.  Αλλά  πού  να 
ασχοληθούν αυτοί με τις οικογένειες! Αυτοί τώρα θα σας βάλουνε μέσα στον κάδο 
της  πλύσης του εγκεφάλου,  θα ρίξουν τα γνωστά ψεύτικα  απορρυπαντικά και  θα 
αρχίσουν, να σας κοροϊδεύουν, κυρίες και κύριοι, για το πώς θα σας αρπάξουν την 
ψήφο σας, μία τακτική η ποία είναι μόνιμη, μία τακτική, η οποία μέχρι πρόσφατα 
είχε απόλυτη επιτυχία, μία τακτική που όμως αυτή τη φορά θα στεφθεί από απόλυτη 
αποτυχία..............................
Από  το  χρονικό  σημείο  [0:13:10]  έως  το  χρονικό  σημείο  [0:14:21]  (ένδειξη  
μέτρησης CD)
Ακολουθεί ηχητικό απόσπασμα δηλώσεων του κυρίου Κασιδιάρη.
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Ηλίας  Κασιδιάρης:  ...  Θέλω  να  κλείσω  με  μία  χαρακτηριστική,  ακόμα  μία 
χαρακτηριστική περίπτωση εθνικής προδοσίας, η οποία συνετελέσθη πριν από δύο 
ημέρες  μέσα στο κοινοβούλιο.  Θέλω να  καταγγείλω τον προεδρεύοντα Τραγάκη, 
καθώς και τον υπουργό εξωτερικών Βενιζέλο, ότι εν τη παρουσία τους μέσα στην 
αίθουσα της  Βουλής  ένας  βουλευτής  του  κρατιδίου  των Σκοπίων προκάλεσε  τον 
Ελληνισμό και εντελώς παράνομα έκανε αναφορά στη λέξη Μακεδονία, η οποία θα 
έπρεπε  να  απαγορεύεται  για  όλους  αυτούς  τους  εχθρούς  του  Ελληνισμού.  Είναι 
παράνομο  μέσα  στη  βουλή  των  Ελλήνων  ένας  εκπρόσωπος  του  ανθελληνικού 
κρατιδίου των Σκοπίων, να χρησιμοποιεί τον όρο Μακεδονία για το κρατίδιό του. 
Απορώ, πού είναι οι μακεδονομάχοι της ΝΕΑΣ ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑΣ, αυτοί που έδιναν 
μάχες.  Η «ΧΡΥΣΗ ΑΥΓΗ» δημοσιεύει  αυτήν τη στιγμή στο ιστολόγιό  της,  στον 
ιστότοπό  της,  το  μοναδικό  ελεύθερο  βήμα  που  διαθέτουμε  εμείς  οι  Έλληνες 
εθνικιστές  της  «ΧΡΥΣΗΣ  ΑΥΓΗΣ»,  ακόμα  και  ως  βουλευτές,  δημοσιεύει  το 
ντοκουμέντο αυτό της εθνικής προδοσίας με το Σκοπιανό εντελώς παράνομα...
Σε αυτό το σημείο διακόπτεται απότομα με μουσική το ηχητικό απόσπασμα....................
Από  το  χρονικό  σημείο  [0:14:30]  έως  το  χρονικό  σημείο  [0:15:43]  (ένδειξη  
μέτρησης CD)
Κώστας Παπαζαφειρίου:  ... Κυρίες και κύριοι ένα τμήμα του Αρείου Πάγου έβγαλε 
μία απόφαση, η οποία θα επαναεξεταστεί στην ολομέλεια του Αρείου Πάγου, ότι το 
χαράτσι, η χαρατσάρα, η χατζάρα, το χαράτσωμα που πληρώνουν όλες οι κοροϊδάρες 
που λέγονται ελληνικός λαός είναι αντισυνταγματικό. Και μια που είστε κοροϊδάρες, 
καθίστε  μπροστά  στον  καθρέφτη  και  κουνηθείτε,  σκεφτόμενοι,  τι  θύματα  είστε, 
πληρώνοντας τις εγκληματικές οικονομικές επιλογές μιας κυβέρνησης, η οποία μας 
έχει  δουλοποιήσει  στην  κυριολεξία.  [Αντρική  φωνή  αντηχεί:  «Απολυτως!»]... 
[Αντρική φωνή αντηχεί: «Γιώργο, πολύ ωραίο!»] Έλα, είναι και ο Γιώργος με τους 
Πακιστανούς χειροκροτητές! Έλα, κουνηθείτε όλοι! Φτιαχτείτε! Η χώρα θέλει, η ζωή 
θέλει  καλοπέραση,  κυρίες  και  κύριοι.  [  Ηχητικό  απόσπασμα  με  το  Γιώργο  
Παπανδρέου να επαναλαμβάνει: «Λεφτά υπάρχουν!»]............
Από  το  χρονικό  σημείο  [0:16:20]  έως  το  χρονικό  σημείο  [0:18:58]  (ένδειξη  
μέτρησης CD)
 [Ακούμε ηχητικό απόσπασμα με τη φωνή του κυρίου Κασιδιάρη: «Είπατε κάτι, κύριε 
Γεωργιάδη; Γιατί το ρολόι που φοράτε στο χέρι σας είναι  ROLLEX και έχει επτά 
χιλιάδες ευρώ.»]
Κώστας Παπαζαφειρίου:  Τον ακούσατε το Γεωργιάδη το πρωί; Αυτόν τον απίθανο 
τύπο, αυτό το πολυβόλο που όταν αρχίσει να μιλάει, δεν σταματάει; Έδινε μαθήματα 
πολιτικής  σε  ένα  κανάλι.  Όταν  δε  τον  ρωτήσανε,  τον  ρώτησε  ο  Ψωμιάδης  «Ρε, 
παλικάρι,  εσύ πριν δύο χρόνια θυμάσαι,  τι  έσερνες στο Σαμαρά;» Ο Γεωργιάδης, 
γιατί αυτό είναι το επίπεδο των πολιτικών, εσείς φταίτε που καταντήσαμε, να ‘χουμε 
τέτοιους στη Βουλή απήντησε: «Άλλο, τι έλεγα τώρα, τότε! Τώρα ο Σαμαράς είναι ο 
αρχηγός, αυτός μας καθοδηγεί κι αυτός θα σώσει την Ελλάδα από την καταστροφή.» 
Θα σώσει την Ελλάδα ο Σαμαράς, ο Πρωθυπουργός της ΝΕΑΣ ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑΣ 
που  συγκυβερνάει  με  το  Βενιζέλο!  Οι  δύο  δηλαδή  αρχηγοί  δύο  κομμάτων  που 
κατέστρεψαν  την Ελλάδα,  οι  δύο δηλαδή καταστροφείς  θα  μας  σώσουν  απ’  την 
καταστροφή.  Πάρτε  όλοι  παραμάζωμα και  ρίξτε  μια  κεφαλιά  στον  τοίχο,  για  να 
τιμωρήσετε τον εαυτό σας! 
[Ακούμε ηχητικό απόσπασμα με δηλώσεις του κυρίου Στουρνάρα: «Αν με ρωτάτε, αν  
μπορεί κάποιος να ζήσει με 586, θα σας πω, πολύ δύσκολα.»]
Κώστας Παπαζαφειρίου:  Ο Στουρνάρας ξέρετε, τι είπε, κυρίες και κύριοι εχθές; 
Γιάννη, αν το βρούμε, θα γελάσουμε.  [απευθυνόμενος προφανώς στον ηχολήπτη της  
εκπομπής]  Ότι η τρόικα έκανε λάθη, έκανε λάθη για τα 3 δις τους φόρους που έβαλε. 
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Το είπε ο Στουρνάρας. Κι αντί να τον φλομώσουνε στο χαστούκι οι παρουσιασταί 
της εκπομπής, καθόνταν και τον ακούγανε. Έκανε λάθη λέει ο Στουρνάρας, η τρόικα 
τα έκανε τα λάθη! Και συ ρε παλικάρι, όταν τα έκανε η τρόικα τα λάθη, τι έκανες; 
Ξυνόσουνα;  Γιατί  δεν  τους  είπες,  ότι  κάνετε  λάθη,  πριν  επιβληθούν  τα  μέτρα; 
Έρχεσαι τώρα και για να σώσεις το ανύπαρκτο οικονομικό τομάρι σου λες, ότι η 
τρόικα έκανε λάθη, λάθη, τα οποία αποδεχθήκαμε, λάθη τα οποία τα ψηφίσαμε στο 
κοινοβούλιο, λάθη τα οποία τα πληρώνει ο ταλαίπωρος ελληνικός λαός; Και εσύ που 
είσαι ένα ανθρώπινο, ανθρωπίνως κατασκευαστικό λάθος μας λες, ότι η τρόικα έκανε 
λάθη; Και έχεις  μούτρα και τα λες;  Να ξεκουμπιστεί  αμέσως απ’ το επιτελείο το 
οικονομικό  ο  Στουρνάρας,  γιατί  δείχνει  με  την  αφοπλιστική  και  εγκληματική 
ειλικρίνειά του, ότι είναι ένας επικίνδυνος άνθρωπος που εξυπηρετεί τα συμφέροντα 
των ξένων δανειστών μας!
[Ακούμε έτερο ηχητικό απόσπασμα με δηλώσεις του κυρίου Στουρνάρα: «Δεν μπορώ  
να πω κάτι, για να μην το γρουσουζέψω.»]................
Από  το  χρονικό  σημείο  [0:20:05]  έως  το  χρονικό  σημείο  [0:22:25]  (ένδειξη  
μέτρησης CD)
Ακροατής  της  εκπομπής  σε  τηλεφωνική  επικοινωνία:  Καλημέρα,  κύριε 
Παπαζαφειρίου!  
Κώστας Παπαζαφειρίου:  Γεια χαρά! 
Ακροατής  της  εκπομπής  σε  τηλεφωνική  επικοινωνία:  Είμαι  ο  Χιμαραίος,  ο 
βορειοηπειρώτης, που σας είχα πάρει. Θυμάστε; 
Κώστας Παπαζαφειρίου:  Γεια σου, λεβέντη μου! Τι έγινε; 
Ακροατής της εκπομπής σε τηλεφωνική επικοινωνία:  Τι κάνετε; Πώς είστε; 
Κώστας Παπαζαφειρίου:  Τι νέα έχουμε από κει; 
Ακροατής της εκπομπής σε τηλεφωνική επικοινωνία:  Ε,  εκεί  πέρα τα γνωστά. 
Τραμπουκισμοί, τα ξέρετε, ό,τι συμβαίνουνε. 
Κώστας Παπαζαφειρίου:  Δηλαδή εξακολουθεί, να μην φέρονται καλά οι Αλβανοί 
στους Βορειοηπειρώτες; 
Ακροατής της εκπομπής σε τηλεφωνική επικοινωνία:  Αφού μας ζηλεύουνε, κύριε 
Παπαζαφειρίου. Είναι δυνατόν να μας φέρονται καλά; 
Κώστας Παπαζαφειρίου:  Η ελληνική κυβέρνηση διά του Υπουργείου Εξωτερικών 
και του Υπουργού αυτού που λέγεται Ευάγγελος Βενιζέλος, τι κάνει; 
Ακροατής  της  εκπομπής  σε  τηλεφωνική  επικοινωνία:  Ποια,  ποια  ελληνική 
κυβέρνηση; Ο Παπούλιας; Και που με τον άλλον που παρέδωσαν τη Βόρεια Ήπειρο; 
Ποια ελληνική κυβέρνηση; 
Κώστας Παπαζαφειρίου:  Μάλιστα. 
Ακροατής της εκπομπής σε τηλεφωνική επικοινωνία:  Αυτοί οι ανθέλληνες όλοι 
που είναι εκεί πέρα; 
Κώστας Παπαζαφειρίου:  Μάλιστα. 
Ακροατής της εκπομπής σε τηλεφωνική επικοινωνία:  Κύριε Παπαζαφειρίου, θέλω 
να σας άνω μία ερώτηση. Είμαι 24 χρονών. Είσαι λίγο, είστε μεγαλύτερος από μένα, 
έχεις εμπειρίες.  
Κώστας Παπαζαφειρίου:  Το είπες σωστά.  
Ακροατής της εκπομπής σε τηλεφωνική επικοινωνία:  Όταν... 
Κώστας Παπαζαφειρίου:  Το είπες σωστά στην αρχή. Λίγο μεγαλύτερος από σένα. 
Ακροατής της εκπομπής σε τηλεφωνική επικοινωνία:  Ναι, ναι. Έτσι λίγο. 
Κώστας Παπαζαφειρίου:  Όχι μεγαλύτερος, λίγο μεγαλύτερος. 
Ακροατής της εκπομπής σε τηλεφωνική επικοινωνία:  Αχα! Ναι, ναι,  ναι.  Όταν 
βλέπω τον Στουρνάρα πραγματικά και αυτό είναι ερώτηση για όλους αυτούς. Αυτά 
που λέει, εσείς τα πιστεύετε; Δηλαδή με τον τρόπο, ο κάθε πολιτικός που είναι, τα 
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πιστεύει,  τα  πιστεύει  ο  κόσμος  αυτά  που  λένε;  Καταρχήν  βγαίνουνε  και  η 
αντιπαράθεση που κάνουνε, τα διαβάζουνε. 
Κώστας Παπαζαφειρίου:  Με ρωτάς.... 
Ακροατής της εκπομπής σε τηλεφωνική επικοινωνία:  Τα διαβάζουνε.  
Κώστας Παπαζαφειρίου:  Με ρωτάς, αν τα πιστεύω εγώ. Εσύ τι λες; Τα πιστεύω;  
Ακροατής  της εκπομπής  σε  τηλεφωνική επικοινωνία:  Δεν  νομίζω.  Είστε  πολύ 
έξυπνος άνθρωπος.  
Κώστας  Παπαζαφειρίου:  Ε,  λοιπόν;  Ο  κόσμος,  ο  κόσμος,  το  τι  κάνει  θα  το 
αποδείξει στις ευρωεκλογές κα στις εκλογές για την τοπική αυτοδιοίκηση.  
Ακροατής  της  εκπομπής  σε  τηλεφωνική  επικοινωνία:  Δεν  το  πιστεύω,  γιατί 
είμαστε τόσο πρόβατα, είμαστε τόσο πρόβατα που μας αξίζουνε.... 
Κώστας  Παπαζαφειρίου:  Ακόμα  δεν,  ακόμα  δεν  αρχίζουν  οι  προεκλογικές 
εκπομπές. Βέβαια θα αναφερθούμε, θα αναφερθούμε σήμερα για ορισμένα θέματα 
σχετικά με τις περιφέρειες και τους δημάρχους, τους υποψήφιους, αλλά όταν έρθει η 
ώρα, θα αρχίσουμε να ασχολούμεθα και με την ποιότητα των υποψηφίων. Να είστε 
σίγουρος για αυτό!  
Ακροατής της εκπομπής σε τηλεφωνική επικοινωνία:  Κύριε Παπαζαφειρίου, στην 
Ουκρανία,  στην  Ουκρανία  πήγαν,  να  περάσουνε  ένα  νομοσχέδιο  και  βλέπετε,  τι 
έγινε.  Στη Βουλγαρία  τα  ίδια.  Εδώ πέρα δεν  μας  ξεσκίζουνε  κάθε  μέρα κι  εμείς 
κοιμόμαστε! 
Κώστας Παπαζαφειρίου:  Να ‘σαι καλά! Να ‘σαι καλά! Χαιρετίσματα!  
Ακροατής της εκπομπής σε τηλεφωνική επικοινωνία:  Να σας πω κάτι! Τι είναι 
πρωτογενές;  Αυτό  δεν  είναι  πρωτογενές  πλεόνασμα.  Αυτό  είναι  πρωτογενές 
ξεκόλιασμα, κύριε Παπαζαφειρίου! Γεια σας! 
Κώστας Παπαζαφειρίου:  Να ‘σαι καλά! Στον επόμενο φίλο, παρακαλώ!................
Από  το  χρονικό  σημείο  [0:27:13]  έως  το  χρονικό  σημείο  [0:31:19]  (ένδειξη  
μέτρησης CD)
Ακροατής  της  εκπομπής  σε  τηλεφωνική  επικοινωνία:  Καλημέρα,  κύριε 
Παπαζαφειρίου!  
Κώστας Παπαζαφειρίου:  Γεια χαρά!  
Ακροατής  της  εκπομπής  σε  τηλεφωνική  επικοινωνία:  Άποψή  μου  είναι  ότι 
χρειάζονται  σκληρές τιμωρίες.  Οι κυβερνώντες  έχουν επικαλεστεί,  ότι  είμαστε σε 
εμπόλεμη κατάσταση. Μάλλον πρέπει να έχουμε και έκτακτα στρατοδικεία και να 
τιμωρηθούνε οι υπεύθυνοι. Πιστεύω, ότι πρέπει να ψηφιστούνε οι ικανοί, οι τίμιοι 
και αυτοί που έχουν σαν πρώτο στόχο, να τιμωρηθούν οι προδότες. Άποψή μου είναι 
αυτή.  
Κώστας Παπαζαφειρίου:  Μα κοίταξε να δεις κάτι! Οτιδήποτε έχει σχέση με την, με 
την, με τις λανθασμένες αποφάσεις για τα συμφέροντα της χώρας είναι προδότες. 
Πώς να το κάνουμε δηλαδή; Τι θα λέμε; Αναλαμβάνω την πολιτική ευθύνη; Τι λέτε, 
ρε μάγκες;  Κι ο λαός πληρώνει τα πάντα, ψοφάει στην πείνα κι οι  πολιτικοί  που 
τρώνε  κάθε  μέρα  παντεσπάνι  θα  λένε,  αναλαμβάνω  την  πολιτική  ευθύνη;  Θα 
κατηγορηθούνε. Τελείωσε! Και θα καταδικαστούνε.  
Ακροατής της εκπομπής σε τηλεφωνική επικοινωνία:  Κύριε Παπαζαφειρίου, εγώ 
χρησιμοποιώ  τις  δικές  τους  λέξεις,  που  μας  είπαν,  ότι  είμαστε  σε  εμπόλεμη 
κατάσταση. Δεν γίνεται... 
Κώστας Παπαζαφειρίου:  Βεβαίως είμαστε σε εμπόλεμη κατάσταση!  
Ακροατής  της  εκπομπής  σε  τηλεφωνική  επικοινωνία:  Δεν  γίνεται  εμπόλεμη 
κατάσταση με χα,χα,χα και χου, χου, χου!  
Κώστας  Παπαζαφειρίου:  Σε  εμπόλεμη  κατάσταση που είναι  η  χώρα,  που  είναι 
χειρότερος πόλεμος ο οικονομικός, από ό, τι είναι ο άλλος...  
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Ακροατής της εκπομπής σε τηλεφωνική επικοινωνία:  Βεβαίως.  
Κώστας  Παπαζαφειρίου:  Γιατί  έχει  ψυχολο,  ψυχολοκαταθλιπτικά  θύματα, 
επομένως εμπόλεμη κατάσταση, έχουμε προδοσία. Δεν έχουμε πολιτική ευθύνη.  
Ακροατής  της  εκπομπής  σε  τηλεφωνική  επικοινωνία:  Έτσι  ακριβώς  είναι.  Ας 
αναλογιστούνε  οι  πολίτες  που  θα  ψηφίσουνε,  ποιοι  είναι  αυτοί  που  μπορούν  να 
φέρουν ικανούς και τίμιους. Τίμιους!  
Κώστας Παπαζαφειρίου:  Ποιον να ψηφίσουνε; Ακόμα δεν αρχίσαμε, Γιάννη τον 
βαφτίσαμε;  Είδαμε,  να  υπάρχει  πόλεμος  στο  ποιος  θα  είναι  υποψήφιος 
περιφερειάρχης  στη  ΝΕΑ ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑ;  Ήρθαν  οι  άπειροι,  για  να  το  παίξουν 
περιφερειάρχες;  Θα  έχουμε  ιστορία  για  αυτούς.  Υπομονή!  Από  δω  θα  κριθεί  η 
ιστορία του λαού. Αυτοί, άστους να λένε! Που δεν μπορέσανε, να κάνουν ένα γήπεδο 
στον «Ηρακλή», όταν είχαμε τρεις Θεσσαλονικείς στο υπουργείο Αθλητισμού! Και 
δεν κάνανε ούτε ένα μέτρο ταρτάν; Τίποτε δεν κάνανε, μόνο λόγια ήτανε!  
Ακροατής της εκπομπής σε τηλεφωνική επικοινωνία:  Αυτό ακριβώς είναι ακόμη 
ένα  θέμα  Είναι  παραγκωνισμένη όλη η υπόλοιπη Ελλάδα,  για  να  μην αδικούμε 
ακόμη και την Τρίπολη θα πω εγώ με την Καλαμάτα, για να μην λέμε μόνο για τα 
δικά μας. Και πέρα απ’ το λεκανοπέδιό τους δεν νοιάζονται για τίποτα.  
Κώστας  Παπαζαφειρίου:  Είχαμε,  είχαμε  τον  Παπαγεωργόπουλο,  υπουργείο, 
υφυπουργείο  Αθλητισμού,  φρου-φρου  κι  αρώματα  και  λεζάντα,  για  να  γίνει 
δήμαρχος.  
Ακροατής της εκπομπής σε τηλεφωνική επικοινωνία:  Τίποτα απολύτως.  
Κώστας  Παπαζαφειρίου:  Είχαμε  τον  Ορφανό,  δέσμευση  της  ΝΕΑΣ 
ΔΗΜΟΚΡΑΣΙΑΣ,  της  ΝΕΑΣ ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑΣ,  ότι  θα  γίνει  γήπεδο.  Είχαμε  τον 
Ιωαννίδη,  ιστορίες  για  αγρίους!  Είχαμε  το  Λιάνη,  άλλα  λόγια,  να  αγαπιόμαστε! 
Λοιπόν, είχαμε Πρωθυπουργό τον Καραμανλή, τρίχες κατσαρές! Κι ο «Ηρακλής» όχι 
μόνο δεν έκανε γήπεδο, τον αφήσανε να διαλυθεί κιόλας! Θα την πληρώσουνε τη 
νύφη αυτή τη φορά!  
Ακροατής της εκπομπής σε τηλεφωνική επικοινωνία:  Κύριε Παπαζαφειρίου, όλοι 
οι βουλευτές μας είναι άχρηστοι και είναι πολύ επιεικής η λέξη αυτή. Άχρηστοι! Ας 
αναλογιστούν και να μην βγαίνουν καν στα κανάλια! Έχουν, τολμούν δηλαδή κα 
βγαίνουν!  Εγώ κλείνοντας,  να πω συγχαρητήρια για την εκπομπή σας και  για  το 
θάρρος που σας διακρίνει. Καλή σας μέρα!   
Κώστας Παπαζαφειρίου:  Κοίταξε να δεις κάτι! Είναι πολυτέλεια, να μου λες εμένα, 
όταν  έχω  θάρρος  απέναντι  σε  ανθρώπους  τους  οποίους  τους  ξέρω  σαν  κάλπικη 
δεκάρα και τους βλέπω σαν, σαν ένα κόκκο φακής όλους. Ποιοι είναι όλοι αυτοί; Με 
ξέρουν και τους ξέρω και όταν θα έρθει η ώρα, θα κάνουμε αντιπαράθεση. Και δεν 
θα κάνουμε αντιπαράθεση μόνο στον πολιτικό τομέα. Θα κάνουμε αντιπαράθεση σε 
όλο τον κύκλο της δημιουργίας από τα νιάτα μας και μετά, για να τους αποδείξω, ότι 
δεν προσφέρανε απολύτως τίποτε και ότι εκμεταλλευτήκανε πάντα οτιδήποτε κάνανε 
για  προσωπικό  τους  όφελος,  με  αποτέλεσμα  να  βλέπουμε  ποδοσφαιριστές, 
προπονητές και μπασκετμπολίστες, να κυβερνάνε την Ελλάδα, όταν δεν γνωρίζουν, 
πώς γράφεται η λέξη κοινοβούλιο.  
Ακροατής της εκπομπής σε τηλεφωνική επικοινωνία:  Κύριε Κώστα, εγώ μιας και 
θέσατε  και  ποδοσφαιρικό  κομμάτι,  θα  ήθελα  λίγο  ομόνοια  εδώ πάνω όμως.  Δεν 
γίνεται φυσικά. Μην πετάμε στα σύννεφα. Να φύγουν-πώς να το πω τώρα- οι ακραίες 
καταστάσεις στο ποδόσφαιρο και να μπορούν να πηγαίνουνε οι μπλε στους μαύρους, 
οι μαύροι στους μπλε και οι κίτρινοι ανάλογα. Καλή σας μέρα, κύριε Κώστα. Καλή 
δύναμη και πάλι!
Κώστας Παπαζαφειρίου:  Να ‘σαι καλά!.....................
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Από  το  χρονικό  σημείο  [0:32:22]  έως  το  χρονικό  σημείο  [0:33:11]  (ένδειξη  
μέτρησης CD)
Κώστας Παπαζαφειρίου:  Μα εδώ προχθές  ένας φίλος  μου,  ο  οποίος  οργανώνει 
γάμους – τον είδα στο δρόμο και μου λέει μετακομίζω. Του λέω πού πας, μου λέει σε  
ένα υπόγειο. Του λέω γιατί αγόρι μου; Μου λέει, δεν παντρεύεται πλέον ο κόσμος. Ο 
κόσμος κάνει μόνο, κάνει πολιτικό γάμο, για να μην πληρώνει τα έξοδα ενός γάμου 
κανονικού.  Σε λίγο θα χάσουμε τα ήθη και  τα έθιμα.  Και  βγαίνει  ο Γεωργιάδης, 
αυτός ο άνθρωπος, ο οποίος με αποστατικό τρόπο πούλησε τον Καρατζαφέρη και 
ενετάχθη  στις  ορδές  της  «ΝΕΑΣ  ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑΣ»,  γιατί  μιλάμε  για  μία 
ποικιλόμορφη μορφή από πολιτικές ορδές κα είπε, ότι ο Σαμαράς είναι η μόνη λύση, 
όταν πριν δύο χρόνια έλεγε, ότι ο Σαμαράς είναι η καταστροφή. Λοιπόν, αυτοί οι 
άνθρωποι έχουνε τσίπα, όταν αλλάζουνε τόσο εύκολα γνώμη για κάποιον, ο οποίος 
κυβερνάει την Ελλάδα; Βρες τίποτε για αυτά που έλεγε ο Γεωργιάδης για το Σαμαρά, 
να τα φρεσκάρουμε στον κόσμο. [απευθυνόμενος προφανώς στον ηχολήπτη του] ........
Από  το  χρονικό  σημείο  [0:34:05]  έως  το  χρονικό  σημείο  [0:37:32]  (ένδειξη  
μέτρησης CD)
Ακολουθεί  απόσπασμα  δηλώσεων  του  κυρίου  Άδωνη  Γεωργιάδη  για  τον  Αντώνη  
Σαμαρά.
Άδωνις Γεωργιάδης:  Τον κύριο Σαμαρά, εγώ τον συμπαθώ πάρα πολύ.  
Δημοσιογράφος:  Ένα-ένα. Φαίνεται.  
Άδωνις Γεωργιάδης:  Τον κύριο Σαμαρά τον συμπαθώ πάρα πολύ.   
Δημοσιογράφος:  Ναι. 
Άδωνις Γεωργιάδης:  Είχα περάσει κι ένα φεγγάρι από την «ΠΟΛΙΤΙΚΗ ΑΝΟΙΞΗ», 
άρα τον ξέρω και πάρα πολύ καλά. Συμπαθέστατος, αξιοπρεπέστατος και πρέπει να 
σου πω, ότι όλοι...   
Δημοσιογράφος:  Αλλά ο πρόεδρός σας και πρέπει να στο πω αυτό...  
Άδωνις Γεωργιάδης:  Να ολοκληρώσω, ότι όλο το οικείο μου περιβάλλον έως και τα 
στελέχη του...
Δημοσιογράφος:  Μάλιστα.  
Άδωνις Γεωργιάδης:  Του γραφείου μου συμμετείχαν στις εσωκομματικές εκλογές 
της «ΝΕΑΣ ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑΣ», ψηφίζοντας Αντώνη Σαμαρά. Άρα λοιπόν,...  
Δημοσιογράφος:  Έτσι λες τώρα.  
Άδωνις  Γεωργιάδης:  Όχι,  έτσι  λες  τώρα.  Είναι  πασίγνωστο  για  όσους  που  με 
γνωρίζουνε. Θα πήγαινα κι εγώ να τον ψηφίσω, δεν θα είχα κανένα πρόβλημα, αλλά 
θα  γινότανε  κόλαση  στα  κανάλια,  Θα  νόμιζαν,  ότι  προσχωρώ  στη  «ΝΕΑ 
ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑ».  
Τέλος αποσπάσματος και σχολιάζει ο κύριος Παπαζαφειρίου.
Κώστας Παπαζαφειρίου:  Είναι, κυρίες και κύριοι, ο άνθρωπος αυτός δεν παίζεται! 
Ήταν  και  στην  «ΠΟΛΙΤΙΚΗ  ΑΝΟΙΞΗ»  είπε.  Μετά  πήγε  και  στη  «ΝΕΑ 
ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑ». Και μετά πήγε και στον Καρατζαφέρη; Τι γίνεται ρε παιδιά, αυτοί 
οι άνθρωποι, αυτός είναι υπουργός, ε; Αυτό το πασπαρτού είναι υπουργός; Αυτός 
είναι ένα πασπαρτού. Όπου έχει φως, εκεί ορμάει. Νόμιζε τότε, ότι η «ΠΟΛΙΤΙΚΗ 
ΑΝΟΙΞΗ» θα θριαμβεύσει και προσχώρησε εκεί. Ξαναγύρισε εκεί που έφτυνε, στη 
«ΝΕΑ  ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑ»,  την  έφτυσε  τη  «ΝΕΑ  ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑ»  πήγε  στον 
Καρατζαφέρη,  γιατί  νόμιζε,  ότι  είναι  η  ανερχόμενη  δύναμις.  Καταποντίστηκε  ο 
Καρατζαφέρης,  ξαναγύρισε  στη  «ΝΕΑ  ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑ».  Ποιον  πρέπει  να 
ξεφωνίζουμε, αυτούς ή τον εαυτό μας; Τον εαυτό μας θα ξεφωνίζουμε, τον εαυτό σας 
να ξεφωνίζετε, ούτως ώστε το Μάιο να διαλέξετε, ποιους θα ψηφίσετε. Στον επόμενο 
φίλο, παρακαλώ!  
Ακροάτρια σε τηλεφωνική συνομιλία:   Καλημέρα, κύριε Παπαζαφειρίου!  
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Κώστας Παπαζαφειρίου:  Καλημέρα σας!  
Ακροάτρια σε τηλεφωνική συνομιλία:   Πασπαρτού δεν είναι. Πας παντού είναι.  
Κώστας Παπαζαφειρίου:  [Υποδέχεται το σχόλιο της ακροάτριας με γέλιο.]  Σωστό. 
Εμ, εσείς οι γυναίκες είστε ευφυέστατες!..........
Ακροάτρια σε τηλεφωνική συνομιλία:   ...Αυτό ήθελε να πει ο Γκαίτε. Αν μπορέσεις 
να βοηθήσεις κάποιον που έχει ανάγκη, κάντο!   
Κώστας Παπαζαφειρίου:  Σας τιμά αυτό.  
Ακροάτρια σε τηλεφωνική συνομιλία:   Πασπαρτού Για τον εαυτό σου! Όχι  για 
εκείνον  που έχει  ανάγκη! Αυτό ήθελα να πω,  κύριε  Παπαζαφειρίου  και  θέλω να 
βάλετε, να βάζετε συνέχεια αυτή τη φράση που είπε ο κύριος Κασιδιάρης. Να βρεθεί 
ένας και να τους πει σε όλους εκεί μέσα «Σκάστε!». Ευχαριστώ πολύ.  
Κώστας Παπαζαφειρίου:  Να ‘σαι καλά! Να ‘σαι καλά!
Ακολουθεί εκ νέου έτερο απόσπασμα δηλώσεων του κυρίου Άδωνη Γεωργιάδη για τον  
Αντώνη Σαμαρά.
Άδωνις Γεωργιάδης:  ...αυτού του κόμματος που λέγεται «ΝΕΑ ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑ» 
και  που κατά τη γνώμη μου εδώ δημοσίως,  είναι  η  ντροπή της  Δεξιάς.   [και  σε  
επανάληψη] Αυτού του κόμματος που λέγεται «ΝΕΑ ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑ» και που κατά 
τη γνώμη μου εδώ δημοσίως, είναι η ντροπή της Δεξιάς.  Είναι η ντροπή της Δεξιάς.
Τέλος αποσπάσματος και σχολιάζει στη συνέχεια ο κύριος Παπαζαφειρίου.
Κώστας  Παπαζαφειρίου:  Τον  ακούσατε  το  Γεωργιάδη,  κύριε  Σαμαρά;  Τον 
άκουσες, φίλε Αυτιά; Τον έβγαζες το πρωί, να τον βγάζεις πιο συχνά, για να γίνεται 
ρόμπα.  Τον  ακούσατε,  τι  είπε  για  τη  ντροπή  της  Δεξιάς,  που  είναι  η  «ΝΕΑ 
ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑ»;  Τον  άκουσες,  Σαμαρά;  Κράτα τον  στο  υπουργείο!  Για  να  τον 
έχεις, να το παίζει Ντα Αρτανιάν! Αλλά αν δεν πέσει η μαυρίλα στα ψηφοδέλτια, 
τότε θα κάτσεις στο κρεβάτι σου και θα πεις μονάχος εκαθόμουνα στου κρεβατιού 
την άκρη, τα λάθη μου σκεφτόμουνα και μου ‘φυγε ένα δάκρυ. Διότι λάθη είναι η 
επιλογή Βορίδηδων,  Γεωργιάδηδων κι  ορισμένων  άλλων που έχουν κάνει  σούπα, 
ψιλοκομμένη πατσά τη «ΝΕΑ ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑ».........
Από  το  χρονικό  σημείο  [0:39:29]  έως  το  χρονικό  σημείο  [0:42:42]  (ένδειξη  
μέτρησης CD)
Ακροατής της εκπομπής σε τηλεφωνική επικοινωνία:  Καλημέρα, κύριε Κώστα.  
Κώστας Παπαζαφειρίου:  Γεια! 
Ακροατής της εκπομπής σε τηλεφωνική επικοινωνία:  Κώστας απ’ τον Εύοσμο 
παίρνω.  
Κώστας Παπαζαφειρίου:  Έλα! 
Ακροατής της εκπομπής σε τηλεφωνική επικοινωνία:   Ο κύριος Ιωαννίδης, που θα 
βάλει  για  περιφερειάρχης,  δεν ξέρω εγώ,  έχει  φάει  από τώρα από δώδεκα χωριά 
μαύρο. Μαύρο στο Μαυρογιαλούρο!  
Κώστας Παπαζαφειρίου:  Από ποια χωριά;   
Ακροατής  της  εκπομπής  σε  τηλεφωνική  επικοινωνία:  Ξηροπόταμο,  Νέα 
Φιλαδέλφεια,  Ανοιξιά,  Ασκό,  Σταυρό,  Αρέθουσα,  Μαυρούδα,  Λευκούδα,  είμαστε 
ένας δήμος με δεκαπέντε χωριά.  
Κώστας Παπαζαφειρίου:  Για ποιο λόγο;  
Ακροατής  της  εκπομπής  σε  τηλεφωνική  επικοινωνία:  Εμείς  είμαστε  Β΄,  Β΄ 
περιφέρεια. Γιατί δεν τον χωνεύει κανείς.
Κώστας Παπαζαφειρίου:  Για ποιο λόγο;  
Ακροατής της εκπομπής σε τηλεφωνική επικοινωνία:  Γιατί δεν τον χωνεύει κανείς. 
Για αυτό. 
Κώστας Παπαζαφειρίου:  Γιατί; Ομορφόπαιδο, ομορφόπαιδο είναι ο Γιάννης.  
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Ακροατής της εκπομπής σε τηλεφωνική επικοινωνία:  Γιατί δεν τον χωνεύει κανείς. 
Κι όσοι «Αρειανοί» τον ψηφίσουν, για μένα δεν θα τον ψηφίσουνε.  
Κώστας Παπαζαφειρίου:  Μάλιστα.  
Ακροατής της εκπομπής σε τηλεφωνική επικοινωνία:  Αν νομίζουν, ότι αυτός θα 
σώσει τον «Άρη» αι θα δώσει λεφτά, τζάμπα θα τον ψηφίσουνε. Από εμάς πάντως 
αυτά τα δώδεκα χωριά, γιατί είμαστε δήμος, έχει φάει μαύρο από τώρα. Και κάποιοι 
άλλοι έχουνε φάει μαύρο, γιατί εκεί πέρα είναι το κόμμα το φασιστικό που μας λένε.  
Κώστας Παπαζαφειρίου:  Καλά τώρα! Άσε, άσε τους προεκλογικούς! Έχουμε ώρα 
για τέτοια.  
Ακροατής της εκπομπής σε τηλεφωνική επικοινωνία:  Ε, ναι, έχουμε ακόμα χρόνο. 
Έχουμε ακόμα χρόνο.  
Κώστας Παπαζαφειρίου:  Στον επόμενο φίλο! Παρακαλώ!  
Έτερος ακροατής της εκπομπής σε τηλεφωνική επικοινωνία:  Εγώ είμαι,  κύριε 
Παπαζαφειρίου;  
Κώστας Παπαζαφειρίου:  Ναι, ποιητά μου! 
Έτερος  ακροατής  της  εκπομπής  σε  τηλεφωνική  επικοινωνία:  Κύριε 
Παπαζαφειρίου,  θέλω  να  σας  πω,  μην  νομίζετε,  ότι  είμαι  οπαδός  του  Τσίπρα. 
Απλούστατα μου κάνει εντύπωση, το τι χρησιμοποιούνε εδώ πέρα, προκειμένου να 
συκοφαντήσουν έναν άνθρωπο.  [Ακολουθεί ποίημα, εκφωνημένο από τον ακροατή.] 
Τον κύριο Τσίπρα προσπάθησαν να τον συκοφαντήσουν και τη θρησκεία πρόσχημα, 
για να τον τουφεκίσουν. Στα βρώμικα παιχνίδια τους κα το Θεό μπερδεύουν, δίνουνε 
όρκο στη Βουλή κι όμως μας κατακλέβουν. Μικρότητες και προστυχιά μια κούφια 
προπαγάνδα,  που  παίζουν  τους  ανίδεους  στα  χέρια  τους  σαν  χάντρα.  Αυτοί  οι 
ψευτοχριστιανοί, γεμάτοι υποκρισία κατάκλεψαν τη χώρα μας και φέραν δυστυχία. 
Την ψήφο να του πάρουνε με χίλιες  δυο βλακείες,  στην προπαγάνδα βάζουνε τις 
θεϊκές αξίες. Ευχαριστώ.  
Κώστας Παπαζαφειρίου:  Να ‘σαι καλά, ποιητά μου! Στον επόμενο φίλο, Ταλιμπάν! 
Παρακαλώ!  
Επόμενος ακροατής της εκπομπής σε τηλεφωνική επικοινωνία:  Κύριε Κώστα! 
Κώστας Παπαζαφειρίου:  Ορίστε!  
Επόμενος ακροατής της εκπομπής σε τηλεφωνική επικοινωνία:  Συγγνώμη που 
ξαναπαίρνω. Ήθελα να σας πω, θυμάστε, ο κύριος Γεωργιάδης που είχε βγει κι είχε 
πει, ότι η λέξη «Καραγκιόζης» είναι πολιτική έκφραση;  
Κώστας  Παπαζαφειρίου:  Εμένα,  δεν  ξέρω,  ότι  αυτό  που  είπε  η  κυρία 
προηγουμένως, ότι το πασπαρτού θα το λέμε πας παντού, ήταν το καλύτερο απ’ όλα. 
Επόμενος ακροατής της εκπομπής σε τηλεφωνική επικοινωνία:  Πείτε μου λίγο! 
Είναι πολιτική λέξη, η λέξη «Καραγκιόζης»;  
Κώστας Παπαζαφειρίου:  Η λέξη «Καραγκιόζης» πολλές φορές μπορεί να γίνει και 
πολιτική λέξη, εάν δούμε, ποιοι μας εκπροσωπούν.  
Επόμενος  ακροατής  της  εκπομπής  σε  τηλεφωνική  επικοινωνία:  Ωραία.  Σας 
παρακαλώ πολύ, θέλω να βάλετε στον κύριο Γεωργιάδη τον «Καραγκιόζη», όταν 
έλεγε,  ότι  ο Σαμαράς είναι ο μεγαλύτερος καραγκιόζης που έχει περάσει από την 
πολιτική οικία της χώρας. 
Κώστας Παπαζαφειρίου:  Να στο βάλω. Σωστά, πρέπει να το ψάξουμε.  
Επόμενος ακροατής της εκπομπής σε τηλεφωνική επικοινωνία:  Αυτό. Η Βόρεια 
Ήπειρος είναι, ήταν και θα είναι ελληνική! Γεια σας!  
Κώστας Παπαζαφειρίου:  Ακριβώς.  Να ‘σαι  καλά! Έτσι  θέλω,  να ακούω τέτοια 
πράγματα,  γιατί  πρέπει  να,  κυρίες  και  κύριοι,  να μην ξεχνάμε και  τα εθνικά μας 
συμφέροντα, την εθνική μας συνείδηση, την εθνική μας ταυτότητα, την εθνική μας 
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υπερηφάνεια και τα εθνικά μας πιστεύω! Όλα αυτά, αν τα αθροίσουμε δημιουργούν 
μία λέξη που λέγεται Έλληνας.
Μεταδίδεται ακολούθως η μελωδία του τραγουδιού του «Καραγκιόζη»......................
Από  το  χρονικό  σημείο  [0:43:54]  έως  το  χρονικό  σημείο  [0:47:16]  (ένδειξη  
μέτρησης CD)
Ακροατής της εκπομπής σε τηλεφωνική επικοινωνία:  Ήθελα να σας πω, ότι από το 
’74 και μετά μέχρι το 2012 υπήρξε προϋπολογισμός πλεονασματικός στην Ελλάδα;  
Κώστας Παπαζαφειρίου:  Όχι!  
Ακροατής της εκπομπής σε τηλεφωνική επικοινωνία:  Όχι! Άρα ήταν επόμενο, ότι 
θα βρεθούμε κάποτε να πληρώσουμε αυτά που δανειζόμαστε. 
Κώστας Παπαζαφειρίου:  Και για αυτό ο Ανδρέας Παπανδρέου, όταν του λέγανε, 
γιατί δανειζόμαστε τόσα πολλά, έλεγε ότι όταν θα έρθει η ώρα να τα πληρώσουμε, 
εγώ δεν θα ζω.  
Ακροατής  της  εκπομπής  σε  τηλεφωνική  επικοινωνία:  Α,  εγώ τώρα  πάω στον 
Αντρέα Παπανδρέου.  
Κώστας  Παπαζαφειρίου:  Γιατί  ο  Ανδρέας  Παπανδρέου  τον  ενδιέφερε,  τι  κάνει 
αυτός εν ζωή, αλλά το τι θα κάνανε οι Έλληνες μετά το θάνατο του Ανδρέα δεν τον  
ενδιέφερε καθόλου. Αποτέλεσμα, σήμερα είναι οι Έλληνες, να ‘ναι καταχρεωμένοι, 
καταπαγωμένοι, καταπεινασμένοι και καταταλαιπωρημένοι.  
Ακροατής της εκπομπής σε τηλεφωνική επικοινωνία:  Έτσι. Για μένα ο Αντρέας 
Παπανδρέου υπήρξε ο ηθικός και οικονομικός δολοφόνος της Ελλάδος. Ο άνθρωπος 
αυτός έκανε σπίτι δήθεν με δανεικά, για να μην πληρώσει εφορία και σήμερα...  
Κώστας Παπαζαφειρίου:  Ναι, αλλά τα δανεικά, τα οποία του έδωσε ο Παπούλιας, 
δεν έγινε πόθεν έσχες για τον Παπούλια.  
Ακροατής της εκπομπής σε τηλεφωνική επικοινωνία:  Έτσι.  
Κώστας Παπαζαφειρίου:  Κι ορισμένοι άλλοι που δώσαν δανεικά, για να βοηθήσουν 
την  ομάδα  που  αγαπάνε,  τους  έχουν  πρήξει  τα  συκώτια,  αλλά  αυτό  θα  ‘χει  και 
συνέπειες βέβαια. Συνεχίστε!  
Ακροατής της εκπομπής σε τηλεφωνική επικοινωνία:  Και  κάτι  άλλο.  Μετά τη 
μεταπολίτευση έγινε κάποιο έργο και να στοίχισε σύμφωνα με τον προϋπολογισμό; 
Δηλαδή ένας δρόμος, ένα κτίριο  ένα οτιδήποτε και να στοίχισε σύμφωνα με τον 
προϋπολογισμό; Όχι, πάντα δέκα φορές πιο πάνω.  
Κώστας Παπαζαφειρίου:  Μα κύριέ μου, αν στοίχιζε σύμφωνα με τον πραγματικό 
προϋπολογισμό, δεν θα υπήρχαν εργολάβοι, να τον κατασκευάσουν. 
Ακροατής της εκπομπής σε τηλεφωνική επικοινωνία:  Έτσι. 
Κώστας  Παπαζαφειρίου:  Μόνο  αν  στοιχίσει  δέκα  φορές  παραπάνω  ένα  έργο, 
βρίσκονται οι εθνικοί εργολάβοι, για να κατασκευάσουν το έργο.  
Ακροατής της εκπομπής σε τηλεφωνική επικοινωνία:  Έτσι.  
Κώστας Παπαζαφειρίου:  Και μόνο μία ακόμη ερώτηση, άλλη δεν απαντάω, γιατί 
πρέπει να κλείνομε.  
Ακροατής  της  εκπομπής  σε  τηλεφωνική  επικοινωνία:  Ναι,  όχι.  Μετά  ακούω 
ραδιόφωνα, ειδήσεις, όλοι κατηγορούν το πολιτικό κατεστημένο κι όταν τους λέμε, 
ότι ανήκουμε στη «ΧΡΥΣΗ ΑΥΓΗ», μας λένε φασίστες, δηλαδή... 
Κώστας Παπαζαφειρίου:  Πόσο χρονών είστε;  
Ακροατής της εκπομπής σε τηλεφωνική επικοινωνία:  Τι πρέπει να ψηφίσουμε;  
Κώστας Παπαζαφειρίου:  Πόσο χρονών είστε, αν επιτρέπετε;  
Ακροατής της εκπομπής σε τηλεφωνική επικοινωνία:  Εγώ είμαι 63 ετών. 
Κώστας  Παπαζαφειρίου:  Λοιπόν,  από τη  στιγμή  που  είστε  63  ετών,  έχετε  μία 
σημαντική ηλικία και πιστεύετε σε ένα κόμμα, το οποίο ανδρώθηκε τα τελευταία δύο 
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χρόνια, αυτό πάει να πει, ότι κάτι σας επηρέασε σφόδρα, για να αλλάξετε σε τόσο 
μεγάλο βαθμό τα πολιτικά σας πιστεύω. Αυτή είναι η απάντησή μου.  
Ακροατής της εκπομπής σε τηλεφωνική επικοινωνία:  Εγώ πάντα ήμουν δεξιός. 
Έχω ψηφίσει  όλα τα κόμματα.  Δεν παρασύρθηκα καμία φορά,  έχω όλα τα δεξιά 
κόμματα.  
Κώστας  Παπαζαφειρίου:  Να  ‘στε  καλά!  Σας  ευχαριστώ.  Στον  επόμενο  φίλο, 
παρακαλώ! Ορίστε! 
Επόμενος ακροατής της εκπομπής σε τηλεφωνική επικοινωνία:  Καλημέρα!  
Κώστας Παπαζαφειρίου:  Καλημέρα! 
Επόμενος ακροατής της εκπομπής σε τηλεφωνική επικοινωνία:  Ήθελα να πω κάτι 
για τον κύριο εγώ, με τη θωρακισμένη τη BMW. Όταν ήταν υπουργός οικονομικών, 
ο γαμπρός, ο κουνιάδος του, ο Μπακατσέλος ήθελε να χρεωκοπήσει.  
Κώστας Παπαζαφειρίου:  Πού το ξέρεις εσύ;
Επόμενος ακροατής της εκπομπής σε τηλεφωνική επικοινωνία:  Το είπανε στο 
ραδιόφωνο.  
Κώστας Παπαζαφειρίου:  Έτσι μπράβο! Συνέχισε!  
Επόμενος ακροατής της εκπομπής σε τηλεφωνική επικοινωνία:  Και μετά ο κύριος 
Βενιζέλος του έδωσε μετά από ένα μήνα ένα εκατομμύριο ευρώ. Αυτό...  
Κώστας Παπαζαφειρίου:  Θα το ερευνήσουμε και θα απαντήσουμε...  
Επόμενος ακροατής της εκπομπής σε τηλεφωνική επικοινωνία:  ... δεν πρέπει να το 
ερευνήσει εισαγγελέας;  
Κώστας Παπαζαφειρίου:  Ας το ερευνήσει!  
Επόμενος ακροατής της εκπομπής σε τηλεφωνική επικοινωνία:  Σε χρεωκοπημένη 
εταιρεία πώς δίνεις δάνειο;  
Κώστας Παπαζαφειρίου:  Η πληροφορία σου είναι σημαντική και θα την έχω υπόψη 
μου. Στον επόμενο φίλο!  
Επόμενος ακροατής της εκπομπής σε τηλεφωνική επικοινωνία:  Έγινε!................
Από  το  χρονικό  σημείο  [0:47:40]  έως  το  χρονικό  σημείο  [0:48:59]  (ένδειξη  
μέτρησης CD)
Ακολουθεί απόσπασμα συνομιλίας του κυρίου Άδωνη Γεωργιάδη με κυρία-ψηφοφόρο  
του.
Κυρία-ψηφοφόρος:  .... αυτό που κάνατε. Λυπάμαι πάρα πολύ.
Άδωνις Γεωργιάδης:  Αφού παρέδωσα την έδρα μου, σας λέω.
Κυρία-ψηφοφόρος:  Μα δεν πειράζει. Τι πάει να πει...  
Άδωνις Γεωργιάδης:  Δεν έχουμε δικαίωμα, να αλλάξουμε άποψη;  
Κυρία-ψηφοφόρος:  Όχι,  όχι,  κύριε  Γεωργιάδη!  Δεν  έχετε  δικαίωμα.  Προδίδετε, 
προδώσατε εμάς. Προδώσατε εμάς. Κρίμα! Σας αγαπούσαμε τόσο πολύ! Κρίμα!  
Άδωνις Γεωργιάδης:  Εγώ σας αγαπώ ακόμα.  
Κυρία-ψηφοφόρος:  Και  ο  χειρότερος  να  ήτανε  ο  κύριος  Καρατζαφέρης, 
αναδειχθήκατε  μέσα  απ’  αυτόν,  σας  τίμησε,  σας  έκανε  υπουργό  κι  εσείς  τον 
προδώσατε. Ήτανε πάντα μαζί σας είτε στη «ΝΕΑ ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑ» είτε οπουδήποτε 
αλλού.  
Άδωνις Γεωργιάδης:  Προσπαθώ να σας εξηγήσω... 
Κυρία-ψηφοφόρος:   Πώς μπορέσατε και προδώσατε έναν, έναν κουμπάρο;  
Άδωνις Γεωργιάδης:  Εντάξει.  
Κυρία-ψηφοφόρος:  Μα είναι αδιανόητο για μαθητές σας, να πιστεύουμε σε σας και 
να κάνετε τέτοια πράγματα.
Άδωνις Γεωργιάδης:  Εντάξει. Το είπατε; 
Κυρία-ψηφοφόρος:  Ναι. 
Άδωνις Γεωργιάδης:  Ευχαριστώ πολύ.
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Τέλος αποσπάσματος και σχολιάζει στη συνέχεια ο κύριος Παπαζαφειρίου.
Κώστας Παπαζαφειρίου:  Κυρίες και κύριοι δεν είναι μόνο άνθρωποι που πουλάνε 
βιβλία  που  έχουν  γίνει  βουλευταί  και  υπουργοί.  Και  ποδοσφαιρισταί  έχουν  γίνει 
βουλευτές.
Στη συνέχεια ηχητικό απόσπασμα με δήλωση του κυρίου Ανατολάκη.
Ανατολάκης:  Και πριν ο λέκτωρ λαλήσει τρεις φορές... [και σε επανάληψη] Και 
πριν ο λέκτωρ λαλήσει τρεις φορές...
Τέλος αποσπάσματος και σχολιάζει στη συνέχεια ο κύριος Παπαζαφειρίου.
Κώστας  Παπαζαφειρίου:  Ακούσατε  τον  πρώην  βουλευτή  της,  του  κυρίου 
Καρατζαφέρη, τον κύριο Ανατολάκη, κυρίες και κύριοι. Ο αλέκτωρ έγινε λέκτωρ. 
Δηλαδή ο αλέκτωρ έγινε λέκτωρ του πανεπιστημίου.......................
Από  το  χρονικό  σημείο  [0:51:387]  έως  το  χρονικό  σημείο  [0:55:39]  (ένδειξη  
μέτρησης CD)
Κώστας  Παπαζαφειρίου:  Κυρίες  και  κύριοι,  το  2011  λοιπόν  το  Δεκέμβριο  ο 
Βενιζέλος  ανακοίνωσε,  ότι  θα  επιβληθεί  ένα  τέλος  μέσω  της  ΔΕΗ,  το  οποίο  το 
ονόμασε ασφάλιστρο κινδύνου, το γνωστό σε όλους σας χαράτσι. Ήρθε λοιπόν ένα 
τμήμα  του  Συμβουλίου  της  Επικρατείας,  το  οποίο  έκρινε,  ότι  το  χαράτσι  είναι 
αντισυνταγματικό. Λυπούμαι ιδιαίτερα για τον κύριο Βενιζέλο, ο οποίος δεν πρέπει 
να  ξεχνάτε,  ότι  είναι  καθηγητής  στο  Πανεπιστήμιο  Θεσσαλονίκης  της  Νομικής 
Σχολής, συνταγματολόγος και σαν συνταγματολόγος πρέπει να αισθάνεται βαρύτατη 
προσβολή, ‘όταν το ανώτατο δικαστήριο, το Συμβούλιο της Επικρατείας κρίνει, ότι ο 
συνταγματολόγος  Βενιζέλος  αποφάσισε την επιβολή ενός  χαρατσιού,  το οποίο  το 
ονόμασε ασφάλιστρο κινδύνου και κρίνεται αυτό το πράγμα αντισυνταγματικό, το 
οποίο βέβαια θα ολοκληρωθεί,  εάν παγιοποιηθεί η απόφαση αυτή στην ολομέλεια 
του Αρείου Πάγου. Το θέμα είναι ότι για όσους δεν το ξεχνάτε, το χαράτσι αυτό, η 
χατζάρα  αυτή  στις  τσέπες  σας  είχε  ανακοινωθεί,  ότι  θα  μπει  για  ένα  χρόνο, 
συνεχίζετε  να  το  πληρώσετε,  να  το  πληρώνετε  και  τώρα  ενσωματώνεται  σον 
καινούριο φόρο ακινήτων, ξεγράφεται η λέξη χαράτσι, αλλά θα περιλαμβάνεται και 
το ποσό αυτό μέσα στον καινούριο φόρο ακινήτων, ο οποίος θα αρχίσει να ισχύει σε 
λίγους μήνες. Απορώ και εξίσταμαι, κυρίες και κύριοι, για ποιο λόγο όλοι αυτοί οι 
άνθρωποι,  οι  οποίοι  είναι  πανεπιστημιακοί,  είναι  μορφωμένοι,  είναι  νομικοί,  δεν 
κοκκινίζουν ή δεν παραιτούνται  ή δεν ζητούν συγγνώμη από έναν λαό, ο  οποίος 
βάλλεται  βαρύτατα  από  τις  συνεχείς  φορολογίες.  Όταν  έρχεται  το  ανώτατο 
δικαστήριο και χαρακτηρίζει ακόμα ένα μέτρο αντισυνταγματικό. Βέβαια στο πίσω 
μέρος του μυαλού μου υπάρχουνε και διάφορες αμφιβολίες, τις οποίες θα τις πω πολύ 
περιληπτικά, διότι μου κάνει εντύπωση, ότι λίγο καιρό πριν από τις εκλογές άρχιζαν 
να  εμφανίζονται  ψήγματα  αντισυνταγματικότητας  σε  πολλές  παραγράφους  του 
μνημονίου,  ένα  μνημόνιο,  το  οποίο  το  Συμβούλιο  της  Επικρατείας  το  έκρινε 
απολύτως συνταγματικό.  Έρχεται τώρα βέβαια το Συμβούλιο της Επικρατείας και 
μας  λέει,  ότι  το  κόψιμο  των  μισθών  ορισμένων  κατηγοριών  εργαζομένων, 
συνταξιούχων  και  τα  λοιπά,  όπως  είναι  οι  στρατιωτικοί  μάλλον,  είναι 
αντισυνταγματικό  και  πρέπει  να  τους  επιστραφούν  οι  μισθοί.  Πώς  λοιπόν,  το 
Συμβούλιο Επικρατείας που έκρινε συνταγματικό εξ ολοκλήρου το μνημόνιο έρχεται 
τώρα και κρίνει αντισυνταγματικές ορισμένες παραγράφους του μνημονίου; Αυτά τα 
πράγματα τα λέω με πολλή προσοχή και έτσι με ένα ψήγμα υποψίας στο πίσω μέρος 
του κεφαλιού μου. Δεν είναι δυνατόν συμπτωματικά να συμβαίνουνε, όπως δεν είναι 
συμπτωματικό, να έρχεται ο Σαμαράς με προσωπική παρέμβαση –αυτό πάλι δεν το 
καταλαβαίνω,  λες  και  ζούμε  σε  δικτατορία-  και  να  λέει  τα  πρόστιμα,  τα  οποία 
βάλετε, βάζετε σε αυτούς που καθυστερούν να καταβάλλουνε Φ.Π.Α. και τα λοιπά 
και τα λοιπά, να πληρώσουνε, να μειωθούν κατά το ήμισυ. Βεβαίως και η μείωση ατά 
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το ήμισυ εξακολουθεί να είναι εξοντωτική, αλλά εν πάση περιπτώσει, κύριε Σαμαρά, 
πριν παίρνει αποφάσεις η κυβέρνησή σας, ας το σκέφτεται καλά, διότι δεν μπορεί να 
παίζετε  το  μαρτύριο  του  κρύου  λουτρού,  δηλαδή  αυτό  είναι  το  μαρτύριο  της 
σταγόνας. Έρχεστε και λέτε, τόσα τα πρόστιμα, το λέει ο υπουργός σας οικονομικών 
κι εσείς μετά λέτε με παρέμβαση του Πρωθυπουργού έγινε αυτό. Η παρέμβαση του 
Πρωθυπουργού  απαγορεύεται.  Ο  Πρωθυπουργός  είναι  για  να  συντονίζει  την 
κυβέρνηση και  η κυβέρνηση είναι  για να παίρνει  σωστές αποφάσεις.  Παρέμβαση 
Πρωθυπουργού, αυτά να τα πουν αλλού! Δεν το τρώμε πλέον αυτό το παραμύθι.........
Από  το  χρονικό  σημείο  [0:59:37]  έως  το  χρονικό  σημείο  [1:04:41]  (ένδειξη  
μέτρησης CD)
Εκφωνήτρια:  Στουρνάρας.  Η  τρόικα  είχε  κολλήσει,  ζητούσε  μέτρα  3 
δισεκατομμύρια ευρώ το 2014. Θα έχουμε ένα σημαντικό πρωτογενές πλεόνασμα 
πολύ  πάνω  από  το  στόχο,  δήλωσε  το  απόγευμα  της  Παρασκευής  ο  υπουργός 
Οικονομικών  Γιάννης  Στουρνάρας,  μιλώντας  σε  διεθνές  συνέδριο  στο  Μέγαρο 
Μουσικής.  Το πρωτογενές  πλεόνασμα που θα δημοσιοποιηθεί σε λίγες ημέρες θα 
είναι μία πολύ-πολύ μεγάλη έκπληξη, συνέχισε ο κύριος Στουρνάρας και έβαλε με 
σφοδρότητα εναντίον της τρόικας και των προβλέψεων που έκανε από το Σεπτέμβριο 
του 2013 και μετά ζητούσαν 2 δισεκατομμύρια ευρώ μέτρα. Η τρόικα έπεσε τραγικά 
έξω στις προβλέψεις, είπε ο υπουργός οικονομικών, σημειώνοντας, ότι το Σεπτέμβριο 
η  τριμερής  άφησε  ένα  χαρτί  στο  υπουργείο  οικονομικών  με  λανθασμένες 
δημοσιονομικές προβλέψεις,  με βάση τις  οποίες ζητούσε μέτρα 3 δισεκατομμύρια 
ευρώ για το 2014, κάτι που δεν δέχθηκε η ελληνική πλευρά. Αν το δεχόμουν, θα ήταν 
μια μεγάλη καταστροφή, είπε χαρακτηριστικά ο κύριος Στουρνάρας. Η τρόικα έχει  
κολλήσει,  είχε κολλήσει μάλλον,  γιατί ελπίζω τώρα με τα νέα στοιχεία το μυαλό 
τους,  να  έχει  κάπως  προσαρμοστεί  στην  πραγματικότητα,  τόνισε  ο  υπουργός 
οικονομικών. Τα τελευταία χρόνια η Ελλάδα έχει κάνει μια πολύ μεγάλη προσπάθεια 
και  έχει  εξαλείψει  τα  δύο  βασικά  αίτια  της  κρίσης,  το  έλλειμμα  της  Γενικής 
κυβέρνησης  και  το  έλλειμμα  του  ισοζυγίου  τρεχουσών  συναλλαγών,  πρόσθεσε  ο 
κύριος Στουρνάρας. Ωστόσο η άλλη όψη της δημοσιονομικής προσαρμογής είναι η 
μείωση του βιοτικού επιπέδου, τόνισε ο υπουργός οικονομικών, υπενθυμίζοντας, ότι 
στη χώρα μας έχει καταγραφεί μείωση 35% του μέσου διαθέσιμου εισοδήματος των 
νοικοκυριών.
Σχολιάζει στη συνέχεια ο κύριος Παπαζαφειρίου.
Κώστας Παπαζαφειρίου:  Κυρίες και κύριοι, αυτό είναι μια σπουδαία επιτυχία του 
παρελθόντος  από  μία  ταινία  με  τον  Υβ  Μοντάν  [αναφερόμενος  στη  μουσική 
υπόκρουση] με τον Ζαν Πωλ Μπελμοντό, που λεγόταν οι επαγγελματίες. Είναι άραγε 
επαγγελματίας  ο  κύριος  Στουρνάρας  ή  είναι  ένας  κρατικοδίαιτος,  υψηλόμισθος 
τύπος, ο οποίος με τα λευκά κολάρα και τα μοντέρνα κουρέματα, να καλοπερνάει εις 
βάρος του ελληνικού λαού. Δεν ξέρω, τι  κόλλησε σχετικά με τα μέτρα, τα οποία 
πρότεινε να επιβληθούν στους Έλληνες η τρόικα 3 δισεκατομμυρίων. Το ερώτημα 
είναι  κόλλησε  το  μυαλό  του  Στουρνάρα  ή  κόλλησε  το  μυαλό  της  τρόικας;  Αν 
κόλλησε  το  μυαλό  της  τρόικα,  έπρεπε  να  φύγουν  κλωτσηδόν  άπαντες  που  την 
αποτελούν και να διαγραφούν οτιδήποτε εγκλήματα φτιάξαν στον οικονομικό τομέα 
με  τις  αποφάσεις  τους,  μέτρα  τα  οποία  τα  ψήφισαν  όλα  η  πλειοψηφία  του 
κοινοβουλίου.  Εάν κόλλησε το μυαλό του Στουρνάρα,  δεχόμενοι  τα εγκληματικά 
οικονομικά μέτρα της τρόικα, τότε να με συγχωρείτε, αλλά έπρεπε ήδη να έχει φύγει 
κλωτσηδόν από το υπουργείο οικονομικών. Δεν ξέρουμε λοιπόν, ποιο από τα δύο 
μυαλά κόλλησε. Γεγονός είναι, ότι ξεκόλλησε στην κυριολεξία η εμπιστοσύνη των 
Ελλήνων προς την παρούσα κυβέρνηση, ξεκόλλησε στην κυριολεξία η οικονομική 
δυνατότητα του Έλληνα πολίτη και ξεκόλλησε στην κυριολεξία η εμπιστοσύνη του 

13

ΑΔΑ: 73ΥΙΙΜΕ-Θ47



Έλληνα ψηφοφόρου για το πολιτικό σύστημα. Δεν είναι δυνατόν, κυρίες και κύριοι, 
να τα θυμούνται όλα μερικούς μήνες, τρεις-τέσσερις μήνες πριν από τις ευρωεκλογές, 
στις οποίες αναμένεται να συντριβούνε-θα σας τα πω σε λίγο. Δεν είναι δυνατόν να 
λέμε, ότι έκανε λάθη η τρόικα. Τώρα τα θυμηθήκανε; Το ένα λάθος συγχωρείται, τα 
δύο  λάθη  είναι  ύποπτα.  Τα  πολλά  λάθη  είναι  κατόπιν  συμφωνίας  και  η  τρόικα 
κατόπιν  συμφωνίας  με  την  ελληνική  κυβέρνηση  από  τον  Παπαδήμο,  το  Γιώργο 
Παπανδρέου,  τις  λοιπές  δυνάμεις  στην  κυριολεξία  φτιάξανε  μια  εταιρεία  που 
διαλύσανε την οικονομία της χώρας με το πρόσχημα, ότι χρωστούσαμε πολλά. Χωρίς 
να οδηγηθεί κανένας απ’ αυτούς που μας οδήγησαν στο «χρωστούσαμε πολλά» στην 
ελληνική δικαιοσύνη. Κανένας απολύτως! Που ο πρώτος που έπρεπε να οδηγηθεί 
μετά τις βρωμιές που ανακαλύφθηκαν για τον Τσοχατζόπουλο ήτανε ο Σημίτης. Από 
κει έπρεπε να ξεκινήσει η κάθαρση. Απ’ το κεφάλι προς την ουρά, όχι απ’ την ουρά 
προς  το  κεφάλι!  Διότι,  όταν  βρωμάει  το  ψάρι  από  το  κεφάλι,  βρωμάει  όλος  ο 
οργανισμός. Ποτέ δεν μυρίζουμε στο ψάρι την ουρά. Πάντα μυρίζουμε στο κεφάλι. 
Και για το σκάνδαλο Τσοχατζόπουλου το ψάρι της εποχής εκείνης βρωμούσε από το 
κεφάλι. Και το κεφάλι της πολιτικής εκείνης εποχής έφερε το όνομα Σημίτης.........
Από  το  χρονικό  σημείο  [1:04:58]  έως  το  χρονικό  σημείο  [1:21:30]  (ένδειξη  
μέτρησης CD)
Ακροατής της εκπομπής σε τηλεφωνική επικοινωνία:  ... Χρυσοβέργης.
Κώστας Παπαζαφειρίου:  Ναι, ναι.  
Ακροατής της εκπομπής σε τηλεφωνική επικοινωνία:  Με καταλάβατε;  
Κώστας Παπαζαφειρίου:  Βεβαίως.  
Ακροατής της εκπομπής σε τηλεφωνική επικοινωνία:  Λοιπόν, εδώ τώρα στα όσα 
εισαγωγικά έχετε πει πάρα πολύ ωραία, θα πρέπει να γίνει μια διόρθωση. Αρμόδιο 
πλέον να κρίνει τις αντίθετες αποφάσεις του Συμβουλίου της Επικρατείας και του 
Αρείου  Πάγου  είναι  το  Ειδικό  Ανώτατο  Δικαστήριο  και  δυστυχώς  το  πράγμα 
φαίνεται, ότι θα πάει στις ελληνικές καλένδες...  
Κώστας Παπαζαφειρίου:  Μετά μια δεκαετία. 
Ακροατής  της  εκπομπής  σε  τηλεφωνική  επικοινωνία:  Όχι,  αλλά  σίγουρα  μία 
τριετία είναι μέσα. 
Κώστας  Παπαζαφειρίου:  Και  τι  θα  γίνει,  κύριε  Χρυσοβέργη;  Πάλι...  όταν  το 
κράτος,  το  κράτος  έχει  το  δικαίωμα  σύμφωνα  με  το  νόμο  εντός  δύο  ετών  να 
επιστρέφει τα χρήματα, γιατί μετά παραγράφονται, πώς θα επιστρέψει χρήματα του 
’12 και  του ’13,  όταν η απόφαση θα βγει  σε τρία χρόνια;  Έτσι  δεν είναι;  Ποιον 
κοροϊδεύουνε δηλαδή;  
Ακροατής της εκπομπής σε τηλεφωνική επικοινωνία:  Εν πάση περιπτώσει το θέμα 
της παραγραφής για το Ανώτατο Ειδικό Δικαστήριο είναι λυμένο, αλλά δεν θα μείνω 
εκεί, να μην κουράζουμε και τους ακροατές. 
Κώστας Παπαζαφειρίου:  Ακριβώς.  
Ακροατής  της  εκπομπής  σε  τηλεφωνική  επικοινωνία:  Το  πρόβλημα  το  οποίο 
προέκυψε την εβδομάδα που μας πέρασε και είναι τεράστιο, είναι πλέον θέμα για το 
οποίο έπρεπε προ καιρού, να έχει παρέμβει η Εισαγγελία του Αρείου Πάγου και οι 
οικονομικοί  λεγόμενοι  εισαγγελείς.  Έκανε  βέβαια  τότε  μία  προσπάθεια  ο  κύριος 
Πεπόνης με τον κύριο, μου διαφεύγει το όνομα.  
Κώστας Παπαζαφειρίου:  Μουζακίτη, τον κύριο Μουζακίτη.  
Ακροατής της εκπομπής σε τηλεφωνική επικοινωνία:  Ναι.  Δυστυχώς πλέον δεν 
είναι ο κύριος Πεπόνης και ο κύριος Μουζακίτης στα πράγματα.  
Κώστας Παπαζαφειρίου:  Γιατί λέτε δυστυχώς;  
Ακροατής της εκπομπής σε τηλεφωνική επικοινωνία:  Γιατί λέω δυστυχώς; 
Κώστας Παπαζαφειρίου:  Ναι.  
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Ακροατής  της  εκπομπής  σε  τηλεφωνική  επικοινωνία:  Εσείς  ως  πολύπειρος 
γνωρίζετε  και  άλλωστε  ελέχθησαν  και  από  του  Τύπου,  γράφησαν,  ότι  ασκήθηκε 
πίεση δύο φορές μάλιστα απομακρύνσεως του κυρίου Πεπόνη, διότι προς εκείνον 
εστρέφοντο  κυρίως  τα  πυρά,  εκ  μέρους  του  νυν  υπουργού  εξωτερικών  και 
Αντιπροέδρου της κυβερνήσεως.  
Κώστας Παπαζαφειρίου:  Βεβαίως, γιατί του χαλούσαν τη δουλειά, για αυτό.  
Ακροατής  της  εκπομπής  σε  τηλεφωνική  επικοινωνία:  Σε  συνεργασία  με  τον 
υπουργό οικονομικών τον τότε και δικαιοσύνης. Για αυτό είπα λυπηρώς, αλλά τα 
στοιχεία προκύπτουν από τις δημοσιεύσεις των μέσων επικοινωνίας.  
Κώστας  Παπαζαφειρίου:  Κύριε,  να  με  συγχωρείτε,  υπάρχει  χειρότερο,  κύριε 
Χρυσοβέργη, από τη λίστα Λαγκάρντ, την οποία την έχουν ξεχάσει όλοι; Εδώ πέρα 
είναι να τρελαίνεσαι δηλαδή.  
Ακροατής της εκπομπής σε τηλεφωνική επικοινωνία:  Κοιτάξτε, το σκάνδαλο στο 
οποίο  αναφέρομαι  είναι  κάτι,  το  οποίο  προέκυψε  από  ρεπορτάζ  και  ανάλυση 
στοιχείων  και  δημοσίευση  εγγράφων  του  Διεθνούς  Νομισματικού  Ταμείου, 
απορρήτων εγγράφων,  strictly, αυστηρώς τέλος πάντων απορρήτων, όπου φαίνεται 
και αποδεικνύεται, ότι η τότε κυβέρνηση Γεωργίου Παπανδρέου παρά τις συμβουλές 
των πολύ πλούσια αμειφθέντων  αμειβομένων στη συνέχεια μέχρι και επί της νυν 
κυβερνήσεως ξένων δύο δικηγορικών γραφείων,  είχαν συστήσει  τη διαγραφή του 
χρέους από τότε, ύψους περίπου 80 δισεκατομμυρίων δραχμών, φυσικά και με την 
απαγόρευση  της  διογκώσεως  του  εξωτερικού  δημοσίου  χρέους  από  την 
«ΕΛ.ΣΤΑΤ.», όπου υπόλογος εξακολουθεί να είναι μέχρι σήμερα ο, μέχρι σήμερα ο 
κύριος Γεωργίου...
Κώστας Παπαζαφειρίου:  Ναι, αλλά...  
Ακροατής της εκπομπής σε τηλεφωνική επικοινωνία:  Να κρατείται δυστυχώς στη 
θέση...  Κώστας Παπαζαφειρίου:  Ναι, το θέμα πήρε...  
Ακροατής  της  εκπομπής  σε  τηλεφωνική  επικοινωνία:  ...  του  προέδρου  της 
«ΕΛ.ΣΤΑΤ».   Κώστας  Παπαζαφειρίου:  Ναι,  αλλά  το  θέμα  ξαναβγήκε  στην 
επιφάνεια του κυρίου Γεωργίου.  
Ακροατής της εκπομπής σε τηλεφωνική επικοινωνία:  Ακριβώς.  Ακριβώς αυτό. 
Λοιπόν, οι δύο αυτές φοβερές εκπομπές, η μία έγινα από τον κύριο Καρατζαφέρη, 
τον αδελφό του Γεωργίου  Καρατζαφέρη και η δεύτερη από τον κύριο Τράγκα, οι 
οποίοι και χρησιμοποίησαν τους, τα ρεπορτάζ των δημοσιογράφων και παρουσίασαν 
και τα σχετικά απόρρητα, αυστηρώς απόρρητα έγγραφα. Κατά συνέπεια το χρέος 
είναι μία – δεν ξέρω, αν με ακούτε;  
Κώστας Παπαζαφειρίου:  Ναι, βεβαίως. Βεβαίως.  
Ακροατής της εκπομπής σε τηλεφωνική επικοινωνία:  Είναι μία προκαθορισμένη 
υπόθεση,  η  οποία  σκοπό  είχε  και  εξακολουθεί  να  έχει  την  πώληση,  την 
απαλλοτρίωση, να το πω έτσι, την αναγκαστική «απαλλοτρίωση» εντός εισαγωγικών 
του ορυκτού  πλούτου της  Ελλάδας,  που είναι  τεράστιο  και  φυσικά επίσης  του 1 
τρισεκατομμυρίου, όπως προ ολίγου είχατε αναφέρει στην εκπομπή σας, εκτίμηση, 
κατά  την  εκτίμηση  της  Τράπεζας  της  Ελλάδος  της  ακινήτου  περιουσίας  των 
Ελλήνων, του 1 τρισεκατομμυρίου δηλαδή ευρώ. Αυτή είναι, αυτός είναι...  
Κώστας Παπαζαφειρίου:  Ναι, μισό λεπτό! Το 1 τρισεκατομμύριο της εκτίμησης της 
Τράπεζας της Ελλάδος το 2009 σήμερα νομίζω, ότι έχει υποβιβαστεί τουλάχιστον 70-
80%. Εκτός, εάν ο Βενιζέλος χρησιμοποίησε τη μελέτη της Τράπεζας της Ελλάδος 
σαν δικαιολογία, για να μπορέσει να δικαιολογήσει το αντισυνταγματικό, επάρατο 
χαράτσι, που σαν συνταγματολόγος δεν ζήτησε σήμερα ακόμα ούτε σήμερα, να βγει 
να ζητήσει συγγνώμη από τον ελληνικό λαό. Το σόι συνταγματολόγος είναι αυτός, 
όταν λέει,  ότι συνταγματικά έχει το δικαίωμα να μπει ένα προσωρινό χαράτσι, το 

15

ΑΔΑ: 73ΥΙΙΜΕ-Θ47



οποίο το ονομάζει ασφάλιστρο κινδύνου. Τι ασφάλιστρο κινδύνου για ένα χρόνο, εν 
συνεχεία μονιμοποιείται και τώρα μεταπηδάει χωρίς όνομα πλέον στο φόρο ακίνητης 
περιουσίας,  ενσωματώνεται,  ενσωματήθηκε,  ενσωματούμενο  στο  φόρο,  με 
αποτέλεσμα να το ξεχάσουμε, αλλά δεν θα ξεχνάμε ποτέ να το πληρώνουμε.  
Ακροατής της εκπομπής σε τηλεφωνική επικοινωνία:  Συνταγματικά και παράνομα 
βέβαια και προσθέτοντας στα όσα  είπατε και το γεγονός ότι είναι εις γνώσιν της 
Τραπέζης της Ελλάδος και είναι υπόλογος ο κύριος Προβόπουλος ως «Διοικητής» 
εντός εισαγωγικών...  
Κώστας Παπαζαφειρίου:  Ναι,  αλλά σκέφτονται,  να του ανανεώσουν τη θητεία, 
έτσι;  
Ακροατής της εκπομπής σε τηλεφωνική επικοινωνία:  Επιτρέψτε μου! Έχει, είναι 
εις γνώσιν του λοιπόν, αλλά και του υπουργείου οικονομικών, ότι οι πωλήσεις των 
ακινήτων έχουν φθάσει στο 50% της αντικειμενικής αξίας, κάτω από το 50% της 
λεγόμενης  αντικειμενικής  αξίας,  την  οποία  πλαστά  και  παράνομα  υπολογίζουνε 
ακόμη σε τιμές του 2007-2009.  
Κώστας Παπαζαφειρίου:  Για να εισπράττουν φόρους. Για να εισπράττουν φόρους.
Ακροατής της εκπομπής σε τηλεφωνική επικοινωνία:  Ακριβώς.  Αυτό είναι. 
Κώστας Παπαζαφειρίου:  Λοιπόν, θα πάμε...  
Ακροατής  της  εκπομπής  σε  τηλεφωνική  επικοινωνία:  Παράνομα  και 
αντισυνταγματικά...   Κώστας  Παπαζαφειρίου:  Κοιτάξτε,  δεν  είναι  μόνο  η 
παρανομία, εδώ πέρα μιλάμε για πονηριά. Όταν αυτοί οι άνθρωποι διαμηνύουν και 
διαφημίζουν, ότι θα σώσουν την Ελλάδα, χρησιμοποιώντας από την άλλη πλευρά του 
κόσμου  τα  τερτίπια,  για  να  εισπράττουν  παράνομα  χρήματα  από  τον  Έλληνα 
φορολογούμενο,  όπως  αυτό  που  αναφέρατε  προηγουμένως  σχετικά  με  τις 
αντικειμενικές αξίες, είναι δυνατόν, να μην έχουνε την περιφρόνηση του ελληνικού 
λαού  και  το  γύρισμα  της  πλάτης  του,  όταν  έρθει  η  ώρα  της  κάλπης;  Ποιον 
κοροϊδεύουνε; Δηλαδή τη μια λέγαμε αντικειμενική αξία, αλλά όλοι πληρώνουν κάτι 
παραπάνω και τώρα που πήγε παρακάτω η ιστορία, ξεχάσαμε, ότι οι αντικειμενικές 
αξίες είναι  ακριβές;  Γιατί  δεν εφαρμόζουνε  με ποινικό αδίκημα,  όταν γίνεται  ένα 
συμβόλαιο,  να  αναφέρεται  η  πραγματική  αξία  και  να  καταργήσουν  τη  λέξη 
αντικειμενική αξία;  
Ακροατής  της  εκπομπής  σε  τηλεφωνική  επικοινωνία:  Αυτές  τις  εντολές 
λαμβάνουν, αυτές εκτελούν.  
Κώστας Παπαζαφειρίου:  Ωραία, πολύ ωραία!  
Ακροατής της εκπομπής σε τηλεφωνική επικοινωνία:  Κι αυτά πώς τα έχουμε πει 
από την εκπομπή σας, από το εξαιρετικά φιλόξενο βήμα σας με την τεράστια αυτή 
ακροαματικότητα του ενός εκατομμυρίου ακροατών περίπου. Δείχνει κάποια φοβερά 
πράγματα,  για  τα  οποία  και  πάλι  υπογραμμίζω,  θα  έπρεπε  να  είχε  επέμβει  η 
Εισαγγελία του Αρείου Πάγου, δεδομένων όλων των εγγράφων, τα οποία από τις δύο 
εκπομπές που ανέφερα κι όχι μόνον προκύπτουν, αλλά και από το πρόσφατο βιβλίο 
του εξαίρετου δημοσιογράφου, του κυρίου Κόλμερ «Η Σεισάχθεια». 
Κώστας Παπαζαφειρίου:  Μισό λεπτό λίγο! Που αν αυτή τη στιγμή όμως, σύμφωνα 
με αυτά τα οποία λέτε, δεν βλέπουμε παρεμβάσεις από την πλευρά της εισαγγελίας 
του Αρείου Πάγου ή γενικά ή εν γένει-ας το πούμε έτσι- απ’ τη δικαιοσύνη, τότε τι  
γίνεται; Κατά το δοκούν ενεργεί η δικαιοσύνη, την οποία τώρα τελευταία όλοι λέμε, 
ότι λύθηκαν τα χέρια της και δεν καταλαβαίνει τίποτε; Εγώ έχω την εντύπωση, ότι 
δικαιοσύνη θα πει η συνεχής παρέμβασή της σε οτιδήποτε σημαντικό κυκλοφορεί. 
Και  αυτό  που  είπατε  προηγουμένως  για  τον  Καρατζαφέρη  και  τα  λοιπά  με  την 
εκπομπή του και του Τράγκα του Γιώργου, είναι πολύ σωστά. Πρέπει να γίνει άμεση 
παρέμβαση. 

16

ΑΔΑ: 73ΥΙΙΜΕ-Θ47



Ακροατής της εκπομπής σε τηλεφωνική επικοινωνία:  Θα κλείσω, αναφερόμενος, 
κύριε Παπαζαφειρίου...  
Κώστας Παπαζαφειρίου:  Όταν σας μιλάω για τη δικαιοσύνη, δεν απαντάτε.  
Ακροατής της εκπομπής σε τηλεφωνική επικοινωνία:  Ε, να απαντήσω εγώ;  
Κώστας Παπαζαφειρίου:  Δεν πειράζει, δεν πειράζει.  
Ακροατής της εκπομπής σε τηλεφωνική επικοινωνία:  [Ψιλογελώντας] Ο πυλώνας, 
ο τρίτος πυλώνας.  
Κώστας Παπαζαφειρίου:  Εσείς είστε πυλώνας. Εντάξει.
Ακροατής  της  εκπομπής  σε  τηλεφωνική  επικοινωνία:  Κατά  τη  διάκριση  των 
εξουσιών και λειτουργιών, όπως ξέρετε του κράτους, όχι μόνον στην Ελλάδα, αλλά 
και παγκοσμίως και ιδιαίτερα πανευρωπαϊκά είναι η περίφημη αυτή διάκρισις του 
Αριστοτέλη, του μεγάλου Αριστοτέλη, τον οποίον υπέκλεψε ο Γάλλος πολιτειολόγος 
και φιλόσοφος του δικαίου, ο Μοντεσκιέ....  
Κώστας Παπαζαφειρίου:  Ευχαριστώ. Πριν κλείσουμε...  
Ακροατής της εκπομπής σε τηλεφωνική επικοινωνία:  ...το «Πνεύμα των Νόμων».  
Κώστας Παπαζαφειρίου:  Πριν κλείσουμε, θέλω να μου πείτε μόνο για ένα λεπτό 
για  τα  διόδια.  Πώς  είναι  δυνατόν,  κύριε  Χρυσοβέργη,  να  αναφέρονται  ο  κύριος 
Χρυσοχοΐδης, που ειλικρινά λυπούμαι για λογαριασμό του Σαμαρά που τον έβαλε 
βέβαια, πιεζόμενος από το Βενιζέλο υπουργό, ότι η αύξηση της τιμής των διοδίων 
γίνεται σύμφωνα με τις συμβάσεις που έχει υπογράψει η κυβέρνηση με τους εθνικούς 
εργολάβους  και  από την άλλη μεριά,  να  μην γίνεται  λόγος  για  τις  μειώσεις  των 
μισθών,  των  συντάξεων  κι  όλων  των  δικαιωμάτων  του  ελληνικού  λαού,  των 
εργαζομένων κατ’ επέκταση, που κι αυτές είναι μία μορφή σύμβασης και να μιλάμε 
μόνο, ότι εκτελούνται οι συμβάσεις των εθνικών εργολάβων, όταν έπρεπε όλοι να 
βάζουν νερό στο κρασί κι όταν έπρεπε η μείωση των εισοδημάτων του Έλληνα, να 
ακολουθείται  και  από  την  αντίστοιχη  μείωση  όλων  αυτών  που  επιβαρύνουν  τον 
τρόπο ζωής;  Για οιο λόγο δηλαδή τηρούμε τη σύμβαση με τους  εργολάβους και 
θέλουμε εκατό ευρώ, για να πάμε και να έρθουμε Αθήνα-Θεσσαλονίκη και από την 
άλλη πλευρά κόβουμε τα πάντα,  τα πετσοκόβουμε τα πάντα.  Δηλαδή ουσιαστικά 
αυτό  που  λέω,  ότι  οι  εθνικοί  εργολάβοι,  δέκα-δεκαπέντε  μεγαλοεπιχειρηματίες 
κυβερνούν την Ελλάδα δικαιώνεται απόλυτα για ακόμα μία φορά και ότι οι πολιτικοί 
με «οι» είναι τα τσιράκια τους. Δεν μπορούσε δηλαδή να γίνει μία συμφωνία πίσω 
απ’  τις  κουρτίνες  και  να  πείσουν  όλους  αυτούς,  ότι  δεν  είναι  καιρός  για  τέτοια 
πράγματα;  
Ακροατής της εκπομπής σε τηλεφωνική επικοινωνία:  Έχετε απόλυτο δίκιο. Σε μία 
δικαστική απόφαση, την οποία επέτυχα γίνεται ρητή αναφορά στην απρόοπτη, στη 
γενική  αρχή  της  απρόοπτης  μεταβολής  των  συνθηκών,  ιδιαίτερα  δε  υπό  το  νυν 
καθεστώς, το αντισυνταγματικό και αντικείμενο στο αυστηρό διεθνές δίκαιο και τις 
θεμελιώδεις αρχές του Δικαίου πανευρωπαϊκά τουλάχιστον,  της απρόοπτης λοιπόν 
μεταβολής των συνθηκών, η οποία ανατρέπει την αρχή του «οι συμφωνίες πρέπει να 
τηρούνται».  
Κώστας Παπαζαφειρίου:  Ευχαριστώ πολύ.  
Ακροατής  της  εκπομπής  σε  τηλεφωνική  επικοινωνία:  Είναι  η  περίπτωση  της 
εξαιρέσεως,  όπου  οι  συμφωνίες  δεν  τηρούνται  και  δεν  πρέπει  να  τηρούνται,  στο 
οποίο κι αναφερθήκατε πολύ σωστά εσείς προηγούμενα.  
Κώστας Παπαζαφειρίου:  Ευχαριστώ πολύ και θα επανέλθουμε αύριο για τα διόδια, 
διότι με ενδιαφέρει το θέμα, επειδή -κύριε Χρυσοβέργη, δεν θέλω να πείτε τίποτα, να 
το σκεφτείτε! Θα τα πούμε αύριο. Γίνεται μια κατάφωρη παραβίαση των ελευθεριών 
του λαού μας,  όταν από τη μία μεριά το επιβάλλουν με νομοθετικές  πράξεις  και 
αποφάσεις  της  Βουλής  μέτρα,  άνευ  προηγουμένου  καταπίεση  σχετικά  με  το 
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οικονομικό γίγνεσθαι κάθε ελληνικής οικογένειας και από την άλλη μεριά δεν χαλάν 
το χατίρι σε κανέναν απ’ αυτούς που κυβερνάνε την Ελλάδα και λέγονται εθνικοί 
εργολάβοι  και  ΣΙΑ Ο.Ε.,  επειδή  λένε  τηρούνται  οι  συμβάσεις.  Δηλαδή  το  δώρο 
Χριστουγέννων  και  το  δώρο  Πάσχα  δεν  ήτανε  σύμβαση  που  υπέγραφε  ο 
εργαζόμενος, όταν δούλευε πιτσιρικάς και περίμενε τα γεράματα; Τη σύνταξη που 
έπαιρναν όλοι αυτοί, δεν την πήραν βάσει δικαιώματος που ‘χαν αποκτήσει από την 
πληρωμή των εισφορών των; Οι μισθοί που παίρναν διάφοροι, δεν ήταν δικαίωμα 
που το απέκτησαν από τις  πολυετείς  εργασίες;  Μόνο οι  εθνικοί  εργολάβοι  έχουν 
δικαίωμα να εφαρμόζονται οι όροι των συμβάσεων;  
Ακροατής  της  εκπομπής  σε  τηλεφωνική  επικοινωνία:  Όπως  τα  λέτε,  κύριε 
Παπαζαφειρίου. Έχετε απόλυτο δίκιο. Οι δε Έλληνες πολίτες, οι οποίοι υπέστησαν 
τις  μειώσεις  μισθών  και  συντάξεων  έχουν  δικαίωμα  να  προσφύγουν  πλέον  στα 
δικαστήρια  μετά  τις  τελευταίες  αποφάσεις  του  Συμβουλίου  Επικρατείας  και  του 
Αρείου Πάγου και να ζητήσουν την επιστροφή των χρημάτων που κατέβαλαν για την 
ασφάλιση, το εφάπαξ τους, τη σύνταξή τους.  
Κώστας Παπαζαφειρίου:  Κύριε Χρυσοβέργη, δεν συμφωνώ. Ξέρετε γιατί; Γιατί, αν 
οι  Έλληνες  πολίτες  κάνουν  αυτό  που  λέτε,  θα  περιμένουν  δυο  ζωές,  για  να 
δικαιωθούν ή όχι. Ενώ...  
Ακροατής της εκπομπής σε τηλεφωνική επικοινωνία:  Δεν έχει σημασία.  
Κώστας Παπαζαφειρίου:  ...  ο  εργολάβος,  ο  εθνικός  εργολάβος εκβιάζει,  επειδή 
κάνει παύση των έργων και λέει, αν δεν τα τσοντάρετε, δεν συνεχίζω την κατασκευή, 
την κατασκευή του έργου. Διότι υπάρχουν δύο μορφή όροι, δύο μορφές όρων μες 
στα συμβόλαια. Η μία είναι να τηρείται ο όρος της πληρωμής μετά το αποτέλεσμα, 
μετά την αποπεράτωση του έργου και η άλλη είναι, ότι δεν μπορούν να το κηρύξουν 
έκπτωτο,  αν για διαφόρους λόγους παύσει  να εκτελεί  ένα έργο.  Γιάννης  κερνάει, 
Γιάννης πίνει! Αυτή είναι η πολιτική, αυτή είναι η μετριότητα και αυτοί είναι που θα 
καταλήξουνε στο πυρ το εξώτερο πολιτικής μορφής, όταν έρθει κάποια καινούρια 
κατάσταση  με  νέους  Έλληνες,  με  αδιάφθορους  Έλληνες,  όταν  υπήρχε  ο  Έλλιοτ 
Νέστο στο ’30 στην Αμερική κι έκανε και εξαφάνισε όλο το παρεμπόριο ποτών και 
τα λοιπά, αλ Καπόνε και ΣΙΑ και σήμερα δεν έχουμε μια κατηγορία Ελλήνων, για να 
εξαφανίσει αυτό το ποταπό σύστημα, το οποίο τρώει τα εντόσθια του Έλληνα, ενός 
Έλληνα, ο οποίος με σκυμμένο το κεφάλι δεν διαμαρτύρεται πλέον καθόλου, κύριε 
Χρυσοβέργη.  
Ακροατής  της  εκπομπής  σε  τηλεφωνική  επικοινωνία:  Κύριε  Παπαζαφειρίου, 
δευτερόλεπτα,  να  προσθέσω  στα  όσα  πολύ  σωστά  λέτε  και  το  εξής.  Έχουμε 
λαμβάνειν κι έπρεπε αυτή τη στιγμή να βρίσκονται στις φυλακές οι Πρωθυπουργοί, 
οι οποίοι προηγήθηκαν, αρχής γενομένης από τον Πρόεδρο του ΚΥΣΕΑ, τον κύριο 
Σημίτη, με ακόλουθους την οικογένεια Παπανδρέου για το γνωστό πλέον σκάνδαλο 
των αρκετών δισεκατομμυρίων ευρώ, τα οποία δυστυχώς οικειοποιήθηκαν από την 
πώληση των  CDS από εταιρεία στην οποία ανήκει,  ήταν και είναι στο διοικητικό 
συμβούλιό  της  ο  Ανδρίκος  Παπανδρέου  με  Πρωθυπουργό  εν  ενεργεία  τότε  τον 
αδερφό του, Γεώργιο Παπανδρέου το νεότερο, υποθέσεις Γριβέα και ΣΙΑ και επίσης 
την καταχώνιαση της εκθέσεως του ΣΔΟΕ, όπου αναγράφονται ρητώς οι ιδιοκτήτες 
των off shore εταιρειών που υπάρχουν εντός και εκτός Ελλάδος. 
Κώστας  Παπαζαφειρίου:  Κύριε  Χρυσοβέργη,  υπάρχει  η  λέξη  προδοσία  κι  εγώ 
γνωρίζω, διότι οι άνθρωποι αυτοί είναι τρίτης κατηγορίας, ότι όποιος επενδύει στη 
χρεοκοπία της πατρίδος του, είναι προδότης με κεφαλαία γράμματα. Οι άνθρωποι 
αυτοί δεν αποκλείεται ηθελημένα, να οργάνωσαν το σχέδιο εισόδου της χώρας στο 
μνημόνιο,  επειδή  έπρεπε  να  παίξουν  το  παιχνίδι  των  CDS σε  CDS που ήταν τα 
γνωστά ομόλογα, τα οποία είχαν σχέση με τη χρεοκοπία της χώρας και ενέχετο ο 
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Φιλιππίδης και το Ταχυδρομικό Ταμιευτήριο και ο διάδοχος του Φιλιππίδη και οι 
λοιπές δυνάμεις και να πάνε σε ειδικό δικαστήριο με την κατηγορία της προδοσίας, 
όχι  του  μαύρου  χρήματος  και  τρίχες  κατσαρές.  Πρόδωσαν  τη  χώρα  αυτοί.  Όταν 
πηγαίνουνε συγγενείς του Πρωθυπουργού και λένε, ότι η χώρα θα χρεοκοπήσει, όταν 
ο ίδιος  ο Παπανδρέου λέει,  ότι  η Ελλάδα εξώκοιλε  και  τράκαρε στα βράχια  και 
κατηγορεί  τον ελληνικό  λαό,  ότι  είναι  διεστραμμένος  και  τα λοιπά και  ο  ίδιος  ο 
Παπανδρέου είναι προδότης. Απλά κι ωραία πράγματα. Ήρθε η ώρα να τα πούμε στα 
ίσια. Κι όποιος έχει πρόβλημα, εγώ είμαι εδώ.  
Ακροατής της εκπομπής σε τηλεφωνική επικοινωνία:  Καλή δύναμη!  
Κώστας Παπαζαφειρίου:  Να ‘στε καλά!............
Από  το  χρονικό  σημείο  [1:22:41]  έως  το  χρονικό  σημείο  [1:24:03]  (ένδειξη  
μέτρησης CD)
Ακροατής  της  εκπομπής  σε  τηλεφωνική  επικοινωνία:  Μου  επιτρέπετε;  Για  το 
ανέκδοτο των προοδευτικών δυνάμεων, να πω κάτι; 
Κώστας Παπαζαφειρίου:  Πες το!    
Ακροατής  της  εκπομπής  σε  τηλεφωνική  επικοινωνία:  Για  τη  γενοκτονία  των 
Ελλήνων η κυρία  Ρεπούση χαίρει  άκρατης  δημοσιότητος.  Για  τη  γενοκτονία  των 
Εβραίων ένας, πήρε εντολή το ΣΥ.ΡΙΖ.Α., γιατί στο Τέξας εξαργυρώνει, θα το βγάλει 
εκτός. Αυτή είναι ελληνική στάση;  
Κώστας Παπαζαφειρίου:  Μιλάς για τον Καρυππίδη; 
Ακροατής της εκπομπής σε τηλεφωνική επικοινωνία:  Ναι, εγώ δεν αμφιβάλλω, ότι 
έγινε η γενοκτονία των Εβραίων.  
Κώστας Παπαζαφειρίου:  Εγώ τον Καρυππίδη δεν τον γνωρίζω,  αλλά με πήραν 
πολλά τηλέφωνα φίλοι μου, που δεν έχω καμία αντίρρηση να τους υποστηρίξω και 
μου  είπαν,  ότι  ο  Καρυππίδης  είναι  εξαιρετικός  άνθρωπος,  είναι  πραγματικός 
πατριώτης και ειδικά στο θέμα της Μακεδονίας είναι κάθετος, κάθετα αντίθετος με 
τις  αρχικές  απόψεις  που είχε ο Τσίπρας,  πιστεύοντας,  ότι  η λέξη Μακεδονία στο 
μακεδονικό, πρόβλημα, το οποίο υπάρχει δεν πρέπει καν να αναφέρεται. Αυτά μου 
έχουν πει για τον Καρυππίδη.  
Ακροατής της εκπομπής σε τηλεφωνική επικοινωνία:  Ναι, η κυρία Ρεπούση όμως 
χαίρει άκρατης δημοσιότητας. 
Κώστας Παπαζαφειρίου:  Η κυρία Ρεπούση, της οποίας το κόμμα σε λίγο θα είναι 
εξωγήινο, θα ‘χει μεταβληθεί σε αστρόσκονη, ας εμφανίζεται όσο πιο πολύ μπορεί 
στα  κανάλια  της  τηλεόρασης.  Γιατί,  όταν  επιστρέψει  στην  πατρίδα  της,  τη 
Θεσσαλονίκη, για να διδάσκει στο Πανεπιστήμιο, αμφιβάλλω, αν έχει το θάρρος να 
εμφανιστεί στους δρόμους της Θεσσαλονίκης. Γιατί τότε οι Θεσσαλονικείς ξέρουν, 
πώς θα την υποδεχτούνε. Σε ευχαριστώ πάρα πολύ.
Ακροατής της εκπομπής σε τηλεφωνική επικοινωνία:  Γεια σας!.........
Από  το  χρονικό  σημείο  [1:29:38]  έως  το  χρονικό  σημείο  [1:32:18]  (ένδειξη  
μέτρησης CD)
Ακροατής της εκπομπής σε τηλεφωνική επικοινωνία:  Κύριε Κώστα, καλημέρα!
Κώστας Παπαζαφειρίου:  Γεια!    
Ακροατής της εκπομπής σε τηλεφωνική επικοινωνία:  Βαγγέλης από Συκιές. 
Κώστας Παπαζαφειρίου:  Γεια σου!  
Ακροατής της εκπομπής σε τηλεφωνική επικοινωνία:  Θα ήθελα, να σας πω τη 
γνώμη μου,  ότι  οι  λαθρομετανάστες  σε όλη την Ελλάδα είναι  τουλάχιστον πέντε 
εκατομμύρια. Τουλάχιστον! Το ενάμιση εκατομμύριο που ακούγεται εδώ και πάρα 
πολύ  καιρό,  μόνο  η  Κασσάνδρα  έχει  ενάμιση  εκατομμύριο.  [Γελά  ο  κύριος  
Παπαζαφειρίου.] Δικιά μου γνώμη. Είχα στείλει την κόρη μου σε ιδιωτικό σχολείο 
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στην Α΄ και  Β΄ δημοτικού,  για να μην έχει  μεγάλη επαφή με ξένα παιδάκια,  ας 
πούμε, τέτοια παιδάκια. 
Κώστας Παπαζαφειρίου:  Γεμάτο ήταν, έτσι; 
Ακροατής της εκπομπής σε τηλεφωνική επικοινωνία:  Το ιδιωτικό σχολείο όχι. Τα 
δημόσια ήταν γεμάτα.  
Κώστας Παπαζαφειρίου:  Μα για αυτό και τα ονομάζουν πλέον κοσμικά σχολεία, 
γιατί υπάρχει πανσπερμία θρησκειών μέσα στα σχολεία, με αποτέλεσμα τα σχολεία 
να ονομάζονται κοσμικά και για αυτό σε λίγο, αν δεν το ‘χουν κάνει, θα κατεβάσουν 
και  τις  εικόνες  των  αγίων,  του  Χριστού,  της  Παναγίας  κτλ.  Και  να  βάλουν  τον 
Αλλάχ, μην το ξεχάσουν αυτό!   
Ακροατής της εκπομπής σε τηλεφωνική επικοινωνία:  Ναι, εγώ όταν πήγε το παιδί 
μου στο σχολείο, στο ιδιωτικό, πήραμε τα βιβλία, το μάθημα των ελληνικών, κύριε 
Κώστα  πρώτης  και  δευτέρας  βέβαια  δημοτικού,  ήρωες  είναι  ο  Αλμπέν  από  την 
Αλβανία και η Νεσχρά. Εχθές... 
Κώστας Παπαζαφειρίου:  Ο Σουλεϊμάν  μεγαλοπρεπής δεν είναι ήρωας;  
Ακροατής της εκπομπής σε τηλεφωνική επικοινωνία:  Ε, στο επόμενο.  
Κώστας Παπαζαφειρίου:  Εκεί καταντήσαμε. Χαιρετισμούς στην κυρία Ρεπούση!  
Ακροατής της εκπομπής σε τηλεφωνική επικοινωνία:  Ναι, εχθές ήρθε η κόρη μου, 
κάναν ένα μάθημα,  είναι  έκτη δημοτικού τώρα, πώς λειτουργεί  η καφετιέρα.  Στο 
βιβλίο των ελληνικών πάντα.  
Κώστας Παπαζαφειρίου:  Πώς λειτουργεί η καφετιέρα;  
Ακροατής της εκπομπής σε τηλεφωνική επικοινωνία:  Ναι, ναι. Εχθές έμαθε, ότι η 
λέξη ξύδι πλέον θα γράφεται με γιώτα.  
Κώστας Παπαζαφειρίου:  Το ξύδι;  
Ακροατής της εκπομπής σε τηλεφωνική επικοινωνία:  Το ξύδι.  
Κώστας Παπαζαφειρίου:  Το ξύλο που θα φάνε θα γράφεται με ύψιλον; 
Ακροατής  της  εκπομπής  σε  τηλεφωνική  επικοινωνία:  Ναι,  αλλά  δεν  βλέπω 
αντίδραση, κύριε Κώστα. Από κανέναν.  
Κώστας  Παπαζαφειρίου:  Η  αντίδραση  υποβόσκει,  μην  στενοχωριέσαι!  Ο 
υποβόσκον  εστί  επικίνδυνον,  όχι  αυτό  που  φαίνεται.  Αυτό  που  φαίνεται 
αντιμετωπίζεται.  
Ακροατής της εκπομπής σε τηλεφωνική επικοινωνία:  Κι άλλα πολλά...  
Κώστας  Παπαζαφειρίου:  Ο  λαοφιλής  κύριος  Δένδιας,  γιατί  δεν  κατεβαίνει 
υποψήφιος  δήμαρχος,  μια  κι  είναι  λαοφιλής;  Αθηνών;  Δεν  το  δέχεται.  Γιατί  δεν 
δέχεται να κατέβει ο λαοφιλής κύριος Δένδιας; Γιατί ξέρει, ότι θα φάει μαυρίλα, που 
δεν την έχει δει ούτε στον ύπνο του. Ο άνθρωπος που δημιούργησε τις στρατιές των 
ΜΑΤ. Δεν υπάρχει αστυνομία, που να υπηρετεί τον πολίτη, όπως το εννοώ εγώ και η 
Τσιμισκή, για να τη διασχίσεις είναι ένα δράμα και οι τροχονόμοι σπάζουν πλάκα. 
Ενώ δεν  υπήρχαν τροχονόμοι,  μετά  τις  οξύτατες  επιθέσεις  της  εκπομπής μπήκαν 
ορισμένοι  τροχονόμοι,  οι  οποίοι  αντί  να είναι  διεσπαρμένοι  σε όλο το μήκος της 
Τσιμισκής,  της  οδό  Τσιμισκή  μάλλον,  όχι  Τσιμισκής,  κάθονται  δύο-δύο  και 
χασκογελάνε και χασκομιλάνε..............
Από  το  χρονικό  σημείο  [1:41:23]  έως  το  χρονικό  σημείο  [1:41:51]  (ένδειξη  
μέτρησης CD)
Ακροατής της εκπομπής σε τηλεφωνική επικοινωνία:  ... Λες και δεν μπορώ να 
καταλάβω, ποια η διαφορά ενός αυτοκινήτου που είναι, ξέρω εγώ, τρεισήμισι τόνους
Κώστας Παπαζαφειρίου:  Θα το καταλάβει το πολιτικό, θα το καταλάβει το πολιτικό 
σύστημα, γιατί άρχισε να γίνεται έντονα, άρχισαν να γίνονται έντονα τα μποφόρ του 
Βαρδάρη που φυσάει, ένας Βαρδάρης που σύντομα θα χαστουκίσει βαρύτατα αυτούς, 
οι  οποίοι  ταλαιπωρούν  τους  Έλληνες  σε  περίοδο  που  πρέπει  οπωσδήποτε  να 

20

ΑΔΑ: 73ΥΙΙΜΕ-Θ47



ανακάμψουμε  με  όλες  αυτές  τις  βλακείες,  που  λες,  ότι  σου  εφαρμόζουνε  και 
ταλαιπωρείσαι κατά αυτόν τον τρόπο...........
Από  το  χρονικό  σημείο  [2:09:06]  έως  το  χρονικό  σημείο  [2:11:08]  (ένδειξη  
μέτρησης CD)
Ακροατής της εκπομπής σε τηλεφωνική επικοινωνία:  Κύριε Παπαζαφειρίου!
Κώστας Παπαζαφειρίου:  Έλα!  
Ακροατής  της  εκπομπής  σε  τηλεφωνική  επικοινωνία:  Η  κυρία  Ράπτη  είναι 
συμπολίτισσά μας.  
Κώστας Παπαζαφειρίου:  Ναι.  
Ακροατής της εκπομπής σε τηλεφωνική επικοινωνία:  Θα ‘θελα μία μέρα μαζί με 
την  κυρία  Ράπτη  και  εσείς  και  εγώ  να  κάνουμε  μια  πιάτσα,  μία  βόλτα  στη 
Γιαννιτσών. Τα παιδιά που κυκλοφορούν στη Γιαννιτσών είναι όλα ανήλικα και είναι 
από  τις  γειτονικές  χώρες.  Από  πλημμέλημα  ο  κύριος  Καστανίδης  το  είχε  κάνει 
πταίσμα, με αποτέλεσμα να μην μπορούν να συλλάβουνε αυτά τα παιδιά, για να τα 
απελάσουν απ’ τη χώρα.  
Κώστας Παπαζαφειρίου:  Είχαμε καταγγελίες από την περιοχή εκείνη και μάλιστα 
υπάρχουνε οίκοι, παράνομοι οίκοι ανοχής που ενοχλούν αφάνταστα τις οικογένειες 
που  μένουν  στην  περιοχή  και  δυστυχώς  επιβεβαιώνω  αυτό  που  μου  λες,  γιατί  ο 
κύριος Καστανίδης, ο έτερος των μεγάλων πολιτικών του ΠΑ.ΣΟ.Κ. το πλημμέλημα, 
αντί  να  το  κάνει  κακούργημα,  το  έκανε  πταίσμα,  με  αποτέλεσμα  να  πηγαίνουν 
ανήλικα  παιδάκια  και  κοριτσάκια  στην  περιοχή  εκείνη  το  βράδυ,  που  κάναμε 
τεράστιες προσπάθειες, για να φωτιστεί και είναι άπλετο το φως, να κάνουν βίζιτες, 
να γίνεται πού και πού κάποια εμφάνιση της αστυνομίας,  αλλά η ουσία είναι,  ότι 
γίνεται της «αγίας βίζιτας». Έχουμε γίνει «βιζιτοχώρα» κι όσο περνάει ο καιρός, θα 
γίνουμε και «πορνοχώρα». Είναι αυτό που λέμε, ναρκωτικά, τζόγος και πορνεία. Το 
τρίπτυχο της φτώχειας που επικρατεί  στην Ελλάδα, αφιερωμένο στην κυβέρνηση! 
Ευχαριστώ πολύ.  
Ακροατής της εκπομπής σε τηλεφωνική επικοινωνία:  Και μία απορία.  
Κώστας Παπαζαφειρίου:  Ναι. Έλα γρήγορα! 
Ακροατής της εκπομπής σε τηλεφωνική επικοινωνία:  Μία απορία μου. Ο κύριος 
Φιλιππίδης είχε φαγωθεί, να επιστρέψει στην Ελλάδα. Γιατί όταν είχε φύγει απ’ την 
Ελλάδα...  
Κώστας Παπαζαφειρίου:  Επέστρεψε στην Ελλάδα ο κύριος  Φιλιππίδης,  αυτή η 
μεγάλη προσωπικότητα, η οποία δεν γνωρίζει,  ποια είναι η τετραγωνική ρίζα του 
τέσσερα  και  μάλιστα  σε  μία  συνεδρίαση  που  είχαμε  στη  Σούπερ  Λίγκα  είχε 
καταφερθεί  κατά  του  «Ηρακλή»  απαξιωτικά  και  γλίτωσε  το  τασάκι  εξαιτίας  του 
Πέτρου του Κόκκαλη, αλλά έπρεπε να του πάει το τασάκι στο κεφάλι, μην τυχόν και 
βάλει μυαλό και δεν ασχοληθεί με το Ταχυδρομικό Ταμιευτήριο.  
Ακροατής  της  εκπομπής  σε  τηλεφωνική  επικοινωνία:  Γιατί  φαγώθηκε  να 
επιστρέψει στην Ελλάδα; Δεν του άρεσε το οθωμανικό δίκαιο; Μήπως μας έφυγε 
αγοράκι και γύρισε κοριτσάκι;  
Κώστας Παπαζαφειρίου:  Προτιμάει να μπει βαθιά στα ελληνικά κάγκελα, παρά να 
μείνει στις τουρκικές φυλακές. Να ‘σαι καλά! Δεν θέλω σεξουαλικά σχόλια......
Από  το  χρονικό  σημείο  [2:12:06]  έως  το  χρονικό  σημείο  [2:12:39]  (ένδειξη  
μέτρησης CD)
Κώστας  Παπαζαφειρίου:  Μισό  λεπτό,  αν  έχετε  την  καλοσύνη,  γιατί  θέλω  να 
μπινελικιάσω κάποιον,  τον κύριο 517 που μας έστειλε ένα μήνυμα εδώ, ο οποίος 
είναι βλαξ με κεφαλαία γράμματα, ο οποίος λέει, όση ώρα είχατε τη Ράπτη, άλλαξα 
σταθμό. Κόπτεστε για αντιμνημονιακός και δίνετε λόγο σε βουλευτές, οι οποίοι είναι 
μνημονιακοί. Δώσατε ποτέ λόγο σε κάποιο της «ΧΡΥΣΗΣ ΑΥΓΗΣ»; Ρε βλάκα, με 
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κεφαλαία γράμματα, ε,  βλάκα! Δυο φορές δεν βγήκε ο Κασιδιάρης σε αυτήν την 
εκπομπή; Ντούβαρε! Άντε πήγαινε,  χτύπα το κεφάλι  σου! Να μην ακούς αυτό το 
ραδιόφωνο! Απαγορεύεται...................................
Από  το  χρονικό  σημείο  [2:29:00]  έως  το  χρονικό  σημείο  [2:32:04]  (ένδειξη  
μέτρησης CD)
Κώστας Παπαζαφειρίου:  Να σας κάνω και  μία ακόμη ερώτηση που θα είναι  η 
τελευταία. Λαμψίδης:   Ευχαριστώ.
Κώστας Παπαζαφειρίου:  Είναι δυνατόν αυτή τη στιγμή να υπάρχουνε φωνές, όπως 
ακούσαμε σε πρωινό συστημικό κανάλι του αθηναϊκού κράτους, ότι  σε τελευταία 
ανάλυση, για ποιο λόγο ο κύριος Τζτζικώστας ανακατεύεται και δεν υπακούει στις 
εντολές....  
Λαμψίδης:   Αν θα υπακούσει!  
Κώστας  Παπαζαφειρίου:  Του  Μεγάρου  Μαξίμου,  όταν  έγινε  περιφερειάρχης, 
επειδή είχε αποπεμφθεί για λόγους δικαστικούς ο κύριος Ψωμιάδης και έτσι έγινε, 
δεν είναι εκλεγμένος, αλλά είναι τοποθετημένος; Αυτή είναι η ατάκα που ακούμε από 
το Μέγαρο Μαξίμου.  
Λαμψίδης:   Είναι τα παπαγαλάκια, είναι οι κατευθυνόμενοι, είναι οι υπηρέτες του 
συστήματος. Το κάνουνε για το παντεσπάνι τους. Ο ελληνικός λαός υποφέρει και 
πρέπει  να  προετοιμάζεται,  διότι  έρχεται  το  τέλος  τους.  Ζούμε  το  εξάμηνο  το 
τελευταίο των προδοτών της πατρίδας. 
Κώστας Παπαζαφειρίου:  Δεν μου λέτε, η δήλωση της κυρίας Πιπιλή, η οποία είπε, 
ότι πρέπει να στηρίουμε Μπουτάρη, πώς τη βλέπετε;  
Λαμψίδης:   Η κυρία Πιπιλή έδειξε, πόση σοβαρότητα έχει και ότι η δικτύωση της 
υποστήριξης του Μπουτάρη δεν γνωρίζει σύνορα.  
Κώστας  Παπαζαφειρίου:  Μάλιστα.  Υπάρχει  επίσης  και  το  τελευταίο  που  σας 
ρωτάω  και  κλείνουμε,  γιατί  δεν  έχουμε  χρόνο,  ότι  ο  κύριος  Σόιμπλε,  ο  κύριος 
Σόιμπλε  με  αντάλλαγμα  σκληρές  μεταρρυθμίσεις  είναι  έτοιμος  να  υποβάλει  ένα 
καινούριο  σχέδιο,  ένα  καινούριο  μαρτύριο  στον  ελληνικό  λαό,  προτείνοντας  νέο 
δάνειο, το οποίο πιθανόν  να φτάνει τα 20 δισεκατομμύρια με πολλά απεχθή μέτρα 
σαν αντάλλαγμα, μόνο που δεν θα το ονομάσουνε μνημόνιο, γιατί το μνημόνιο πλέον 
είναι  μία  απεχθής  λέξη,  μία  λέξη  που  ανατριχιάζει,  αλλά  θα  του  δώσουν  μια 
καινούρια  ονομασία.  Αυτό  όμως  δεν  παύει  να  θεωρεί  ότι  θα  δανειστούμε  είκοσι 
μέτρα με αντάλλαγμα νέα απεχθή μέτρα. Επομένως οι τοποθετήσεις της εκπομπής, 
ότι και το ’14 θα ‘χουμε ύφεση και ότι η επόμενη τριετία μέχρι το ’16 θα είναι η 
χειρότερη  και  η  πιο  δραματική  τριετία  μετά  το  Β΄  Παγκόσμιο  πόλεμο,  είμαι 
σίγουρος,  ότι  θα  επιβεβαιωθούν  παρά  το  γεγονός,  ότι  δεν  θέλω  ούτε  καν  να  το 
σκέφτομαι, ότι θα επιβεβαιωθούν, όταν ακούμε την εφημερίδα “BILD”, να αναφέρει 
αυτήν  την  κωλο-κιτρινοεφημερίδα,  ότι  αναγγέλλει  επίθεση  στις  περιουσίες  των 
Ελλήνων.  
Λαμψίδης:   Κοιτάξτε κύριε Παπαζαφειρίου, όσα αποφασίζουνε , ενδιαφέρουν τους 
ίδιους.  Τους  Έλληνες  δεν  τους  αφορούν.  Οι  Έλληνες  να  προετοιμάζονται  ως 
ελευθερόφρονες. Αυτό έχει σημασία. Ο έλληνας το πρώτο που πρέπει να φροντίσει 
είναι να αποδεσμευθεί από κάθε εξάρτησή του από το σάπιο σύστημα το πολιτικό, 
όλο το σύστημα. Δεν θα ‘ρθει από την ουλή-δεν τη λέω Βουλή. Δεν θα ‘ρθει από την 
ουλή καμία σωτηρία. Από την ουλή θα έχουμε συνέχεια των ίδιων βασάνων. Αλλά να 
‘ναι  παρηγορημένος!  Χωρίς  να  χρειαστεί  να  κουνήσει  κανείς  το  δαχτυλάκι  του 
έρχεται η τιμωρία, διότι κάθε έγκλημα ακολουθείται από τιμωρία.  
Κώστας Παπαζαφειρίου:  Ευχαριστώ, τα λέμε πάλι...................
Από  το  χρονικό  σημείο  [2:36:45]  έως  το  χρονικό  σημείο  [2:38:10]  (ένδειξη  
μέτρησης CD)
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Χρυσοβέργης-ακροατής:  …Ο κύριος Λαμψίδης λοιπόν, πολύ σωστά είπε ότι εδώ 
πρόκειται για τη μάχη των μαχών. 
Κώστας Παπαζαφειρίου:  Ωραία.  
Χρυσοβέργης-ακροατής:  Κρίνεται η τύχη της Μακεδονίας και της Θράκης.  
Κώστας Παπαζαφειρίου:  Κοιτάξτε  να δείτε,  επειδή πρέπει  να κλείσω!  Αυτή τη 
στιγμή  εγώ  είμαι  αυτός  ο  οποίος  εδώ  και  μήνες  είμαι  τοποθετημένος  υπέρ  της 
αλλαγής νοοτροπίας στο πολιτικό κλίμα. Για να αλλάξει η νοοτροπία στο πολιτικό 
κλίμα, πρέπει οι πολιτικοί να είναι κάτω από 35 ετών. Όταν ο πρόεδρος, δεν θυμάμαι, 
Νίξον είχε τον Έλληνα Στεφανόπουλο, το θυμάστε; 
Χρυσοβέργης-ακροατής:  Ναι. Ναι. 
Κώστας  Παπαζαφειρίου:  Σε  ηλικία,  σε  ηλικία  29  ετών  τον  είχε  επι...,  έμπιστο 
σύμβουλό του, πάει να πει ότι οι νέοι πλέον δεν είναι οι νέοι της παλαιάς εποχής. 
Ξέρουν  υπολογιστή,  ξέρουν  πληροφορική,  είναι  μορφωμένοι,  ξέρουν  να 
διαπραγματεύονται  κι έχουν έναν εντελώς,  εντελώς διαφορετικό αέρα στον τρόπο 
που σκέπτονται. Μόνο αυτοί θα σώσουν την Ελλάδα. Σκουριασμένοι άνθρωποι, οι 
οποίοι  εκμεταλλεύτηκαν  προπονητικές,  παικτικές  και  λοιπά  δυνατότητες,  για  να 
εξελιχθούν σε πολιτικούς που είχαν άγρια μεσάνυχτα σχετικά με την πολιτική δεν 
θέλει  πλέον η Ελλάδα. Η Ελλάδα αυτό που είπατε,  ότι  ο Τζιτζικώστας λόγω της 
ηλικίας  του  δίνεται  η  δυνατότητα  να  μετεξελιχθεί.  Για  να  μετεξελιχθεί  όμως-και 
μάλιστα είχε δείξει και μία πολύ ωραία συμπεριφορά θυμάμαι την 28η Οκτωβρίου, αν 
θυμάστε.  
Χρυσοβέργης-ακροατής:  Βεβαίως.  
Κώστας Παπαζαφειρίου:  Τότε που είχε αρνηθεί ορισμένα πράγματα. 
Χρυσοβέργης-ακροατής:  Βεβαίως, βεβαίως.   
Κώστας  Παπαζαφειρίου:  Ακριβώς,  που  θέλανε  να  του  επιβάλλουνε  και  δεν  τα 
δέχτηκε. Σας ευχαριστώ πολύ...................................
Από  το  χρονικό  σημείο  [2:38:26]  έως  το  χρονικό  σημείο  [2:41:04]  (ένδειξη  
μέτρησης CD)
Κώστας Παπαζαφειρίου:  Ο 517 απήντησε: «δηλώνω άγνοια για την πρόσκληση 
Κασιδιάρη στην εκπομπή. Σας ζητώ συγγνώμη. Η οργή των λαών, η οργή του λαού 
όμως είναι εναντίον και τα λοιπά.» Αγόρι μου, άκουσε να δεις κάτι! Ο Κασιδιάρης 
βγήκε δυο φορές εδώ πέρα και θα ξαναβγεί και ο Κασιδιάρης κι ο Φουφουδιάρης κι ο 
Μαμαδιάρης.  Όλοι  θα  βγούνε.  Θα  βγει  κι  ο  υποψήφιος  δήμαρχος  από  το 
κομμουνιστικό κόμμα Θεσσαλονίκης κι ο υποψήφιος δήμαρχος του ΣΥ.ΡΙΖ.Α.. Η 
εκπομπή είναι μία οριζόντια ευθεία χωρίς παρεκκλίσεις, που αρχίζει από τα βάθη της 
άκρας  αριστεράς  και  καταλήγει  στα  βάθη  της  άκρας  δεξιάς.  Είναι  μία  ποινική 
εκπομπή. Ξεκάθαρα πράγματα. Υπάρχει ένα άλλο ωραίο μήνυμα. Ακούστε το αυτό,  
για να γελάσετε! Καλημέρα, κύριε Κώστα. Ξέρεις, τι είναι να κάνεις έρωτα με τη 
γυναίκα σου το βράδυ και την ώρα που κάνεις έρωτα, να σε χτυπάει η αναλαμπή, 
ποιος  φόρος  θα  έρθει  αύριο;  Φαντάσου  τη  συνέχεια!  Η  συνέχεια  είναι  ότι  το 
εγερτήριο θα μετατραπεί σε απόλυτη καθίζηση. Έμας άλλος φίλος λέει: «Μέχρι πριν 
από καιρό στο βωμό της αντιπαλότητος όλοι ζητούσανε εκλογές. Άραγε, γιατί δεν το 
κάνουνε και τώρα; Οεο;»  Εγώ θυμάμαι οεο, οεο με το Μυτιληναίο. Εκατόν δέκα 
εκατομμύρια χρωστάει στη ΔΕΗ, για να μην το ξεχνάμε.  Ένα άλλο μήνυμα λέει: 
«Κώστα, καλημέρα.  Ένα σχόλιο για τον Τζιτζικώστα που του την έφεραν, όπως και 
στον Ψωμιάδη. Μήπως είναι Θεία δίκη;» Θεία δίκη εις βάρος ρε τίνος, ρε φίλε; Εις 
βάρος του Ψωμιάδη; Ο Ψωμιάδης, όταν έπαιρνε ποσοστά, θριάμβευε, έτσι; Αυτό μην 
το ξεχνάτε! Ο Τζιτζικώστας γιατί να ‘χει Θεία δίκη; Κυρίες και κύριοι, στο σημείο 
αυτό πρέπει να πω το εξής. Με ιδιαίτερη χαρά παρατηρώ, ότι υπάρχει ένας απόλυτος 
μιμητισμός από όλα τα ραδιοφωνίδια, τα οποία προσπαθούν να μιμηθούν το ύφος της 
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εκπομπής. Πρέπει να τους πω όλους, ότι το ύφος της εκπομπής δεν μπορεί να γίνει με 
μιμητικό τρόπο, επειδή όπως γνωρίζετε καλύτερα, πρέπει να έχεις αυτό που λένε το 
κάτι άλλο. Και το κάτι άλλο το διαθέτει μόνο ένα ραδιόφωνο. Το ραδιόφωνο αυτό 
λέγεται «Metropoliς 95,5» και έχει ένα στελεχιακό δυναμικό, το οποίο ξεκινάει από 
το βράδυ μέχρι την άλλη μέρα τι βράδυ και σαρώνει τα πάντα. Είναι το μεγαλύτερο 
ραδιόφωνο της Βορείου Ελλάδος. Επίσης μην ξεχνάτε, ότι πρέπει να διαβάζετε όλοι 
σας την εφημερίδα «Metrosport», τη μεγαλύτερη αθλητική εφημερίδα της Βορείου 
Ελλάδος και μία από τις τρεις καλύτερες αθλητικές εφημερίδες της Ελλάδας.
Ολοκλήρωση της εκπομπής στο χρονικό σημείο [2:41:42] (ένδειξη μέτρησης CD).

Το ΕΣΡ έχει επιληφθεί της υποθέσεως κατόπιν καταγγελίας ιδιώτη. Πρόκειται περί 
ενημερωτικής εκπομπής κατά τη διάρκεια της οποίας ο εκφωνητής αναφέρθηκε στα 
πολιτικά  πρόσωπα  του  Ευάγγελου  Βενιζέλου,  του  Αντώνη  Σαμαρά,  του  Άδωνη 
Γεωργιάδης  και  του  Γιάννη  Στουρνάρα,  με  τις  φράσεις:  «επαγγελματίες  ψεύτες», 
«σας κοροϊδεύουν για να αρπάξουν την ψήφο σας», «Αυτόν τον απίθανο τύπο, αυτό 
το  πολυβόλο  που  όταν  αρχίσει  να  μιλάει,  δεν  σταματάει»,  «ένας  επικίνδυνος 
άνθρωπος  που  εξυπηρετεί  τα  συμφέροντα  των  ξένων  δανειστών  μας»  και  άλλες 
παρόμοιες. Πλέον τούτου, ο εκφωνητής έθεσε ζήτημα τιμωρίας των πολιτικών, της 
λειτουργίας  εκτάκτων  στρατοδικείων  και  εν  συνεχεία  αναφέρθηκε  στον  Ανδρέα 
Παπανδρέου,  τον  Γεώργιο  Παπανδρέου,  τον  Λουκά  Παπαδήμο,  τον  Άκη 
Τσοχατζόπουλο,  τον  Κωνσταντίνο  Σημίτη,  την  Μαρία  Ρεπούση  και  τον  Ηλία 
Κασιδιάρη. Γενικώς πρόκειται περί εμπαθούς εκπομπής, με υποτίμηση όλων των ως 
άνω προσώπων, η οποία έγινε άνευ της επιβαλλομένης νηφαλιότητας. Η εκπομπή δεν 
έχει την από το Σύνταγμα επιβαλλομένη ποιότητα, η οποία πρέπει να αποσκοπεί στην 
πολιτιστική  ανάπτυξη της χώρας,  στο σεβασμό της αξίας του ανθρώπου και στην 
προστασία της παιδικής ηλικίας και της νεότητος. Κατά το άρθρο 1 παρ. 1 του Νόμου 
2328/1995 οι σταθμοί στους οποίους χορηγούνται άδειες λειτουργίας ραδιοφωνικού 
σταθμού ακούν κατά παραχώρηση δημοσία λειτουργία και οφείλουν να ασκούν το 
δημόσιο  λειτούργημά  τους  με  σύνεση  και  μετριοπάθεια.  Η  αντιμετώπιση  των 
πολιτικών  γεγονότων  και  των  πολιτικών  προσώπων  έπρεπε  να  γίνει  με 
αντικειμενικότητα, χωρίς υπερβολές και ακρότητες ούτως ώστε να ενημερωθούν οι 
ακροατές  με  τον  προσήκοντα  τρόπο.  Για  την  εν  λόγω εκτροπή  ενδείκνυται  όπως 
επιβληθεί  στον  ραδιοφωνικό  σταθμό  η  διοικητική  κύρωση  του  προστίμου. 
Μειοψήφησαν εκ των μελών η Εύη Δεμίρη και ο Γεώργιος Στεφανάκης, κατά τους 
οποίους δεν θα έπρεπε να επιβληθεί καμία διοικητική κύρωση και να τεθεί η υπόθεση 
στο αρχείο.

Λαμβανομένης υπόψη της βαρύτητος της παραβάσεως και του γεγονότος ότι έχουν 
επιβληθεί στον ραδιοφωνικό σταθμό, με τις υπ΄αριθμ. 597/11.12.2007, 71/5.2.2008, 
291/3.5.2008, 292/3.5.2008, 293/3.5.2008, 294/3.5.2008, 383/9.7.2012, 64/10.3.2014 
αποφάσεις  του  Ε.Σ.Ρ.,  διάφορες  διοικητικές  κυρώσεις,  το  εν  λόγω  πρόστιμο 
καθορίζεται στο ποσό των 3.000 ευρώ.  
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Για τους λόγους αυτούς
το Εθνικό Συμβούλιο Ραδιοτηλεόρασης

Επιβάλλει  στο  ραδιοφωνικό  σταθμό  με  το  διακριτικό  τίτλο  ΜΕΤΡΟΠΟΛΙΣ 95,5  
Νομού  Θεσσαλονίκης,  ιδιοκτησίας  του  ΠΑΥΛΟΥ  Χ.  ΑΝΔΡΩΝΗ,  τη  διοικητική 
κύρωση του προστίμου των 3.000 ευρώ.

Κατά το  άρθρο  4  παράγραφος  3  του  Ν.  2328/1995,  όπως  έχει  μετά  την  δια  του 
άρθρου 23 παρ. 5 εδαφ. β του Ν. 3166/2003 αντικατάστασή της, η παρούσα απόφαση 
κατά την προαναφερόμενη κύρωση, είναι εκτελεστή κατά του Παύλου Ανδρώνη του 
Χαραλάμπους, ιδιοκτήτη του ραδιοφωνικού σταθμού, που μένει στην οδό Κ. Παλαμά 
6 Α στη Θεσσαλονίκη, με Α.Φ.Μ. 028625636, Δ.Ο.Υ. Τούμπας Θεσσαλονίκης.

Κρίθηκε,  αποφασίστηκε  την  2α Φεβρουαρίου  2015,  καθαρογράφτηκε  και 
δημοσιεύθηκε κατά την 13η Φεβρουαρίου 2015.

Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ ΤΟΥ Ε.Σ.Ρ.

           ΙΩΑΝΝΗΣ ΛΑΣΚΑΡΙΔΗΣ
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